
TARIM ve Orman Bakanı İbrahim Yu-
maklı, Manisa'nın Akhisar ilçesindeki

orman yangınına ilişkin, "Rüzgar şartları
elverirse inşallah buradan bu gece olmadan
hayırlı haberler vermeyi umuyoruz." dedi.Yu-
maklı, Akhisar'daki yangında rüzgarın etkili
olduğunu ve çalışmaları zorlaştırdığını ifade
etti. Yumaklı, Akhisar'daki yangına 3 uçak, 7
helikopter, 43 arazöz ve yaklaşık 900 per-
sonelle müdahale ettiklerini dile getirerek,
şunları kaydetti: "Arkadaşlarımız, o tek nok-
taya konsantre olmuş vaziyetteler. Yangının
başlamasından itibaren Valiliğimiz ve bu-
radaki bütün arkadaşlarımızın risk değer-
lendirmesi sonucu 12 yerleşim yeri tedbiren
tahliye edildi. Herhangi bir yaralanan ya da
sağlık sorunu olan vatandaşımızın olmaması
sevindirici. Rüzgar şartları elverirse inşallah
buradan bu gece olmadan hayırlı haberler
vermeyi umuyoruz."

AKHİSAR 3. GÜNÜNDE YANMAYA DEVAM ETTİ

MANİSA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü,

Yunusemre ilçesine bağlı Barbaros
Mahallesi’nde yıllardır devam eden
altyapı sorununu çözmek için kanaliza-
syon hattı döşeme çalışmasına
başladı. Yağışlı havalarda evlere dolan
kanalizasyon atıklarının önüne
geçmek amacıyla hayata geçirilen 1
kilometrelik çalışma kısa sürede
tamamlanarak mahalle sakinlerinin
yaşadığı sıkıntılara son verilecek.

1 KİLOMETRELİK KANALİZASYON HATTI DÖŞENDİ

AFAD'dan, Sakarya, Bilecik, Manisa,
İzmir ve Hatay'da meydana gelen

orman yangınlarına ilişkin açıklama
yapıldı. Açıklamada, orman yangınlarında,
Sakarya'da 2 mahallede 230, Bilecik'te 7
köy ve 10 mahallede 609, Manisa'nın
Akhisar ilçesindeki 11 mahallede 2 bin
936, İzmir'in Seferihisar ilçesindeki 6 ma-
halleden (yüzde 80'i yazlık olarak kul-
lanılan konutlardan) 42 bin 300 vatandaş,
Hatay'da 5 mahallede 1500 vatandaş
olmak üzere 41 yerleşim yerinden 50 binin
üzerinde kişinin geçici olarak güvenli böl-
gelere alındığı ifade edildi.

TOPLAMDA 50 BİN KİŞİ EVİNDEN AYRILDI

TÜRKİYE İstatistik Kurumu
(TÜİK), Mayıs ayı İşgücü İstatistik-

lerini paylaştı. Hane Halkı İşgücü
Araştırması sonuçlarına göre; 15 ve
daha yukarı yaştaki kişilerde işsiz
sayısı 2025 yılı Mayıs ayında bir
önceki aya göre 69 bin kişi azalarak 2
milyon 972 bin kişi oldu. İşsizlik oranı
ise 0,2 puan azalarak yüzde 8,4 se-
viyesinde gerçekleşti. İşsizlik oranı
erkeklerde yüzde 6,5 iken kadınlarda
yüzde 11,9 olarak tahmin edildi. 

HANE HALKI İŞ GÜCÜ ARAŞTIRMASI YAPILDI
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“Rüzgar şartları elverirse inşallah Akhisar’dan bu gece olmadan hayırlı haberler vermeyi umuyoruz"

Bakan Yumaklı, Manisa'nın Akhisar
ilçesindeki orman yangınının etkili
olduğu alanlarda incelemelerde
bulundu, yetkililerden bilgi aldı.
Karaköy Orman Deposu'nda
Türkiye'deki orman yangınlarının
son durumunu paylaşan Yumaklı,
ülke genelinde 13 büyük yangınla
mücadele ettiklerini, şu anda 6
yangının aktif olduğunu söyledi.

BAKAN YUMAKLI AKHiSAR’DA 
Cumartesi günü öğle saatlerinde başlayan ve kısmen kontrol altına alındıktan sonra bir kez daha yanmaya başlayan Akhisar’dan iyi haber Tarım
ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı’dan geldi... Akhisar’da yanan ormanları inceleyen Bakan Yumaklı’ya Manisa Valisi Vahdettin Özkan eşlik etti

AFAD'dan orman yangınlarına ilişkin açıklama!
Akhisar’da 2 bin 936 kişi tahliye edildi3 günde 

orman 
yangını!

263 

İLETİŞİM Başkan-
lığının sosyal medya

hesabından yurt genelin-
deki orman yangınlarına
ilişkin açıklama yapıldı.
"Ülkemiz genelinde son 3
günde (cuma, cumartesi
ve pazar) toplam 263
yangın meydana
gelmiştir. Bu yangınların
259'u etkili müdahale net-
icesinde kontrol altına
alınmış, halihazırda
devam eden 4 orman
yangınına ise müdahale
çalışmaları aralıksız
olarak sürmektedir." 

Barbaros’un altyapı sorununa kalıcı çözüm

İşsizlik oranı yüzde 8,4’e geriledi

için anma töreni

Neşe Gülersoy 
ve Mete Erdem 

MANİSA Büyükşehir Belediye
Başkanı Besim Dutlulu, ecza-

cılık kooperatifçiliğinin öncülerin-
den olan ve 1979 yılında eczane-
sinde uğradığı silahlı saldırı sonu-
cu hayatını kaybeden CHP üyesi
Eczacı Neşe Gülersoy için düzen-
lenen anma törenine katıldı. 

Şapkacı Fethi hayatını kaybetti
MANİSA’NIN tanınmış simalarından,
hem esnaflığıyla hem de futbol

geçmişiyle bilinen Fethi Gönül, dün
sabaha karşı geçirdiği ani kalp krizi son-
rası hayatını kaybetti. “Şapkacı Fethi”
ismiyle bilinen 90 yaşındaki Gönül,
kaldırıldığı 8 Eylül Hastanesinde yapılan
tüm müdahalelere rağmen kurtarıla-
madı. Fethi Gönül’ün cenazesi, bugün
günü öğle namazına müteakip Hatuniye
Camii’nden kaldırılacak.

6’da

4’te

5’te

5’te 6’da 7’de

6’da
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MCBÜ, TÜBİTAK 1711
Yapay Zekâ Ekosistem Çağrısı
kapsamında SMART ENG pro-
jesi ile imza attı.

Manisa Celal Bayar Üniver-
sitesi, dijital eğitim teknolojileri
alanında geliştirdiği SMART
ENG projesi ile TÜBİTAK 1711
Yapay Zekâ Ekosistem Çağrısı
kapsamında desteklenmeye
hak kazandı. Türkiye genelinde
üniversitelerden kabul edilen
yalnızca 11 projeden biri olarak
öne çıkan SMART ENG, eği-
timde yapay zekâ tabanlı dö-
nüşümün öncülerinden biri
olacak.

Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır ve TÜBİ-
TAK Başkanı Prof. Dr. Orhan
Aydın’ın katılımlarıyla "TÜBİTAK
Yapay Zekâ Ekosistem Çağrısı
Sözleşme İmza Töreni", İstan-

bul Fatih Sultan Mehmet Vakıf
Üniversitesi Haliç Yerleşke-
sinde düzenlendi.

Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır, törende,
yapay zekâ alanında millî ürün
ve çözümleri destekleyen
Yapay Zekâ Ekosistem Çağ-
rısı’nın tüm paydaşlara önemli
kazanımlar getireceğine işaret
etti.

Rektör Prof. Dr. Rana Kibar
imza törenine, Dr. Öğr. Üyesi
Volkan Altıntaş ve Öğr. Gör.
Mehmet Nuri Öğüt ile birlikte
katıldı.

Projenin Türkiye’nin dijital
eğitim vizyonuna somut bir
katkı sunduğunu vurgulayan
Rektör Prof. Dr. Rana Kibar,
“Eğitimde kalite, verimlilik ve
bireyselleştirme hedeflerine
yapay zekâ temelli çözümlerle

yaklaşmak, üniversitemizin ön-
celikli vizyonlarından biridir. Bu
başarıyı kamu, sanayi ve aka-
demi iş birliği ile elde etmekten
büyük gurur duyuyoruz. Ma-
nisa Celal Bayar Üniversitesi
ailesi olarak, SMART ENG pro-
jesine katkı sunan tüm akade-
misyenlerimizi, sektör
paydaşlarını ve proje ekibini
kutluyor; bu tür yenilikçi proje-
lerin ülkemizin yükseköğretim
ve dijital dönüşüm sürecine
ilham vermesini diliyoruz”
dedi.

SMART ENG projesi;
MCBÜ koordinatörlüğünde,
teknoloji sağlayıcı firma BFZ
Mekatronik Yazılım Mühendis-
lik Sanayi ve Ticaret Ltd. Şti.
ve eğitimde uygulama dene-
yimi sunan Kalem Akademi
Eğitim Kurumları Ltd. Şti. or-

taklığında yürütülüyor. Bu
güçlü iş birliği, kamu-üniver-
site-sanayi entegrasyonunun
örnek bir modelini ortaya ko-
yuyor.

SMART ENG, yapay zekâ
tabanlı akıllı eğitim teknolojileri
alanında geliştirilen yenilikçi

bir dijital öğrenme platformu
olarak öne çıkıyor. Proje ile İn-
gilizce dil eğitiminin kişiselleş-
tirilmesi, TOEFL ve IELTS gibi
sınavlara yönelik otomatik de-
ğerlendirme sistemlerinin
oluşturulması, oyunlaştırma
yoluyla öğrenci motivasyonu-

nun artırılması, mobil ve web
uyumlu erişim ile öğrenmenin
her an her yerde erişilebilir
hale getirilmesi, büyük veri
analitiği ve eğitsel veri ambarı
altyapısı ile eğitim süreçlerinin
yeniden yapılandırılması he-
defleniyor. Haber merkezi

Rektör Prof. Dr. Rana Kibar TÜBİTAK Yapay Zekâ Ekosistem Çağrısı Sözleşme İmza Töreni’ne katıldı

Eğitimde yapay zekâ dönemiEğitimde yapay zekâ dönemi

MANİSA'NIN Sarıgöl İlçesi
Tarım ve Orman Müdürü Ahmet
Akar, yıllık iznini geçirmek üzere
gittiği memleketi Erzurum'un
Uzundere İlçesi Sapaca Mahal-
lesi'nde, ailesiyle birlikte gele-
neksel yöntemlerle dut
pekmezi ve pestil üretimine
başladı.   

İzin süresini değerlendir-
mek amacıyla üç aile için top-
lamda 50 kilogram dut
pekmezi hazırladığını belirten
Akar, "Pekmezlerimizi tama-
men doğal, pestisit içermeyen
bir ortamda ve ardıç odunu
ateşinde kaynatarak yapıyoruz.
Ayrıca, yaklaşık 10 kilogramlık
pekmezden de pestil üretiyo-

rum. Sarıgöl'de ise üzüm pek-
mezi hazırlayacağım. Şimdiden
kışlık hazırlıklara başladık"
dedi. 

Dut pekmezinin sağlık açı-
sından önemli faydaları oldu-
ğuna dikkat çeken Ahmet Akar,
"Özellikle nefes darlığı, astım
gibi rahatsızlıklarda destekleyici
etkisi vardır. Aynı zamanda
güçlü bir antioksidan ve enerji
kaynağıdır." ifadelerini kullandı. 

Sarıgöl'de üzümden yapı-
lan pekmez üretiminin ise ge-
nellikle eylül ayı sonlarında
başladığını belirten Akar, "Sarı-
göl'de de üzüm pekmezi yapa-
cağım ama onun zamanı henüz
gelmedi." diye konuştu.  İHA

Tarım Müdürü Akar'dan kışa hazırlık tatili   
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DuRuMu SAYFA

0236 231 40 42

şEHİR ECZANESİ
0236 231 75 74

İPLİKÇİ ECZANESİ

BuğRA ECZANESİ

0505 274 34 90

0236 409 38 66

NÖBETÇİ 
ECZANELER

EMİNE BETÜL ECZANESİ 
1939 - 1 Temmuz ilk defa Kabotaj Bayramı olarak kutlandı.
1942 - II. Dünya Savaşı: Kuzey Afrika Cephesi'nde I. El-Alameyn 
Muharebesi başladı.
1960 - Somali bağımsızlığını ilan etti.
1963 - ABD'nin posta kodu sistemi olan "ZIP Kodları" kullanılmaya başladı.
1966 - Kanada, ilk renkli televizyon yayınını gerekleştirdi.
1968 - Nükleer Silahları Sınırlandırma Anlaşması imzalandı.
1979 - Sony, Walkman'i tanıttı.
1983 - Kuzey Kore Havayolları'na ait İlyuşin tipi bir yolcu uçağı, Gine-Bissau'-
nun dağlık bölgesine düştü: 23 kişi öldü.
1984 - TRT, televizyonda tamamen renkli yayına geçti.

GÜNÜN OLAYI

Didem ALTINAY
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MaNiSa İl Emniyet Müdür-
lüğü Narkotik Suçlarla Müca-
dele Şube Müdürlüğü ekipleri
tarafından 27 Haziran 2025 ta-
rihinde 21.00-22.30 saatleri
arasında il genelinde geniş
kapsamlı "Narko-Alan" uygu-
laması gerçekleştirildi.   

Uygulamaya 91 ekip ve
327 personel katılırken, il ve
ilçe merkezlerindeki riskli ma-
halleler, okul çevreleri ile
umuma açık istirahat ve eğ-

lence yerlerinde denetimler
yapıldı. Denetimlerde 1.676
kişi sorgulanırken, kasten ya-
ralama suçundan aranan 1
şahıs yakalandı. 

580 araç ve motosiklet
kontrol edilirken, 80 sürücüye
toplam 372 bin 909 TL para
cezası kesildiği, 12 aracın ise
trafikten men edildiği açık-
landı. 

Yapılan uygulamada ay-
rıca 84 umuma açık yer, 54

okul çevresi, 53 park ve bahçe
ile 24 metruk bina çevresi
kontrol edilirken, uygulamada
1,02 gram metamfetamin, 568
içimlik 11 parça emdirilmiş
peçete bonzai, 2 ecstasy hap,
4 sentetik ecza ve 1 adet
bıçak ele geçirildiği kayde-
dildi. 5 şahsa TCK 191 kapsa-
mında işlem yapılırken, TCK
188’den işlem yapılan 1 şah-
sın da gözaltına alındığı öğre-
nildi.  iha

İl genelinde 'Narko-Alan' uygulaması yapıldıİl genelinde 'Narko-Alan' uygulaması yapıldı

MaNiSa İl Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğü ekipleri, tütün mamul-

leri ve alkollü içki kaçakçılığına
yönelik il merkezi ile Turgutlu il-
çesinde gerçekleştirdiği ope-
rasyonlarda yüklü miktarda

kaçak ürün ele geçirdi.   
Yürütülen çalışmalar so-

nucu R.Y. (23), Ş.D.Y. (48), H.Ö.
(28), M.A. (35) ve B.B. (38)
isimli şahıslara ait ikamet,
depo, işyeri ve araçlarda yapı-
lan aramalarda; 546 bin adet
bandrolsüz boş makaron, 9 bin
200 adet doldurulmuş sigara, 4
bin 595 paket gümrük kaçağı
sigara, 36 paket gümrük ka-
çağı çay, 17 şişe gümrük ka-
çağı viski ve 260 kilogram
kıyılmış bandrolsüz tütün ele
geçirildiği açıklandı.  Operas-
yon kapsamında gözaltına alı-
nan 5 şüpheli hakkında, 5607
Sayılı Kaçakçılıkla Mücadele
Kanunu kapsamında adli işlem
başlatıldığı öğrenildi.  iha

Kaçak tütün ve içki operasyonu: 5 gözaltı   

MaNiSa’NIN Sarıgöl ilçe-
sine bağlı Aşağıkoçaklar Ma-
hallesi ile Emcelli Mahallesi
arasındaki bölgede, sürücüsü
henüz belirlenemeyen bir trak-
tör, Emin Çepel’e ait örtü al-
tındaki üzüm bağına girerek
zarara neden oldu.   

Sabah saatlerinde üzüm
bağını kontrol etmek için
gelen Emin Çepel, gördüğü
manzara karşısında büyük
şaşkınlık yaşadı. Örtü sistemi
zarar gören ve bağında ezil-
meler oluşan Çepel, olayla il-
gili olarak, "Bunu yapan kişi
herhalde yolunu şaşırdı ya da
alkollüydü. Örtülü bağıma

büyük zarar verdi" ifadelerini
kullandı.  Olayla ilgili jandarma

ekiplerinin inceleme başlattığı
öğrenildi.  iha

Traktör yolunu şaşırdı,
üzüm bağına girdi   
Traktör yolunu şaşırdı,
üzüm bağına girdi   

Salihli Belediyesi, şehir
genelinde sürdürülen kaldırım
yenileme, çevre düzenleme ve
anıt alanı çalışmalarını titizlikle
sürdürüyor. 

Belediye Başkanı Mazlum
Nurlu ve ekipler, devam eden
çalışmaları yerinde inceledi.
Salihli Belediyesi, vatandaşla-
rın daha konforlu ve güvenli
bir şehirde yaşamaları ama-

cıyla altyapı çalışmalarını ara-
lıksız sürdürüyor. Kentin çeşitli
noktalarında devam eden kal-
dırım yenileme ve çevre dü-
zenleme faaliyetleri
kapsamında modern doku-
nuşlar yapılıyor.

aNIT alaNlaRI 
YENilENiYOR

Şehrin simgesel alanların-
dan olan anıt bölgelerinde de
yenileme çalışmaları başlatıldı.
Yapılan düzenlemelerle bu

alanların daha estetik ve işlev-
sel hale getirilmesi hedefleni-
yor.

“hER ŞEY Daha GÜZEl 
BiR Salihli iÇiN”

Çalışmaları yerinde incele-
yen Başkan Nurlu, “Salihli’mizi
daha estetik, daha güvenli ve
daha yaşanabilir bir kent ha-
line getirmek için ekiplerimizle
sahadayız. Her şey daha
güzel bir Salihli için” ifadelerini
kullandı.

Salihli’de çevre düzenleme 
çalışmaları devam ediyor
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MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde 28 Haziran'da çıkan
orman yangınına havadan ve
karadan müdahale devam edi-
yor.

Karaköy Mahallesi yakınla-
rındaki ormanlık alanda böl-
gede arıcılık yapan D.B'nin
arıları sakinleştirmek için
duman kullanmak amacıyla
yaktığı ateşten çıktığı iddia
edilen yangın, bölgede etkili

olan kuvvetli rüzgarın etkisiyle
hızla büyüdü.

Gece hava araçlarının mü-
dahaleye ara verdiği yangında,
günün ilk ışıklarıyla havadan
müdahale yeniden başladı.

Karaköy ile Hasköy mahal-
leleri arasında yayılan yangına,
3 uçak, 5 helikopter, 43 ara-
zöz, 15 itfaiye aracı, 42 su
tankeri, 31 iş makinesiyle mü-
dahale ediliyor.

Karaköy Mahallesi yakınla-
rındaki ormanlık alanda 28
Haziran Cumartesi günü öğle
saatlerinde başlayan ve kuv-
vetli rüzgarın etkisiyle büyüyen
yangın nedeniyle Karaköy, Ye-
nice, Dingiller, Çamönü Has-
köy, Durasıl, Kabaağaçkıran,
Hüseyincik, Küçükhasköy ma-
halleleri ile Doğankaya Mahal-
lesi'ne bağlı Hancılar mezrası
tedbir amaçlı tahliye edilmiş,
Akhisar-Gördes yolu trafiğe
kapatılmıştı. Dün kısmen kont-
rol altına alınan yangın şiddetli
rüzgarın etkisiyle yeniden ya-
yılmıştı. Bölgede arıcılık yapan
şüpheli D.B, taksirle yangına
neden olduğu iddiasıyla tutuk-
lanmıştı. AA

Manisa'nın Akhisar ilçesinde cumartesi günü orman yangınına müdahale 3. gününde de devam etti

Akhisar 3. günde yanmaya devam ediyor

MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde çıkan orman yangını ile il-
gili gözaltına alınan 1 şüpheli,
çıkarıldığı mahkemece tutukla-
narak cezaevine gönderildi.   

Manisa'nın Akhisar ilçe-
sine bağlı Karaköy Mahalle-
si'ndeki ormanlık alanda çıkan
yangını söndürme çalışmaları
devam ediyor. Öğle saatle-
rinde çıkan yangınla ilgili yürü-
tülen soruşturmada 1 kişi
gözaltına alındı. Şüpheli

D.B.'nin arıcılık yaptığı, arıları
sakinleştirmek amacıyla
duman çıkarmak istediği ve
yaktığı ateşin ormanlık alana
sıçramasıyla yangının başla-

dığı öğrenildi. Jandarmadaki
işlemlerinin ardından mahke-
meye sevk edilen D.B., çıkarıl-
dığı mahkemece tutuklanarak
cezaevine gönderildi.  İHA

Akhisar yangınında 1 kişi tutuklandı   Akhisar yangınında 1 kişi tutuklandı   

MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde başlayan orman yangını
dolayısıyla bölgeye giden Türk
Kızılay Manisa İl Merkezi Baş-
kanlığı ekipleri yangınla müca-
dele eden vatandaşlara ve
personellere destek vermeye
devam ediyor.   

Türk Kızılay Manisa İl Mer-
kezi Başkanlığı, Akhisar ilçe-
sinde meydana gelen orman
yangınıyla mücadele eden
ekipler ve bölge halkına sahada
destek vermeye devam ediyor.
Orman yangınlarıyla mücadele
eden orman işçileri, jandarma,
AFAD, itfaiye ve gönüllü ekiple-

rin yanı sıra köylerinden tahliye
edilen vatandaşlara yönelik
ikram faaliyetleri kapsamında
sıcak çorba, çay, yemek ve çe-
şitli yiyecekler dağıtıldı. Kızılay
ekipleri, dört farklı noktada
kurdukları mobil destek ünite-
leriyle bölgedeki çalışmalarını
sürdürüyor. Türk Kızılay Ma-
nisa İl Merkezi Başkanı Öner
Gürsel, yaptığı açıklamada
"Yangınla mücadele eden
kahraman ekiplerimizin ve et-
kilenen vatandaşlarımızın ya-
nında olmak bizim insani
sorumluluğumuzdur. Kızılay
olarak dört farklı noktada ko-

nuşlanarak sahada aktif görev
aldık. Çaydan çorbaya, ye-
mekten ikramlıklara kadar her
türlü desteği ulaştırmaya

devam ediyoruz. Türk Kızılay,
her zaman milletimizin yanın-
dadır." ifadelerini kullandı.
İHA

Türk Kızılay yangın bölgesindeTürk Kızılay yangın bölgesinde
MANİSA'NIN Akhisar ilçesinde çıkan orman yangınına mü-

dahale çalışmaları sürerken, Sincan Belediyesi de söndürme
çalışmalarına destek verdi. 

Sincan Belediyesi, Manisa'nın Akhisar ilçesinde çıkan
orman yangınını söndürme çalışmalarına katılmak üzere böl-
geye ekipler ve lojistik destek gönderdi. Yangın söndürme ça-
lışmalarının aralıksız sürdüğü bölgede, Sincan Belediyesi'nin
gönderdiği su tankerleri, özellikle alevlerin kontrol altına alın-
masında görevli ekiplere büyük kolaylık sağladı. 

Sincan Belediye Başkanı Murat Ercan yaptığı açıklamada,
"Ormanlarımızı korumak için canla başla çalışan tüm ekiplere
güç ve kolaylıklar diliyoruz. Yangının bir an önce kontrol altına
alınmasını ve bölgenin en az zararla bu afeti atlatmasını te-
menni ediyor, yangından etkilenen tüm vatandaşlarımıza geç-
miş olsun dileklerimizi iletiyoruz" ifadelerine yer verdi.  İHA

Sincan Belediyesi'nden 
Akhisar'daki yangına destek 

TARIM ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı, Manisa'nın
Akhisar ilçesindeki orman yan-
gınına ilişkin, "Rüzgar şartları
elverirse inşallah buradan bu
gece olmadan hayırlı haberler
vermeyi umuyoruz." dedi.

Bakan Yumaklı, Manisa'nın
Akhisar ilçesindeki orman yan-
gınının etkili olduğu alanlarda
incelemelerde bulundu, yetkili-
lerden bilgi aldı.

Karaköy Orman Depo-
su'nda Türkiye'deki orman
yangınlarının son durumunu
paylaşan Yumaklı, ülke gene-
linde 13 büyük yangınla müca-
dele ettiklerini, şu anda 6

yangının aktif olduğunu söyledi.
Yumaklı, Akhisar'daki yan-

gında rüzgarın etkili olduğunu,
İzmir Seferihisar ve Mende-
res'te durumun hala ciddiyetini
koruduğunu belirterek, rüzgarın
çalışmaları zorlaştırdığını ifade
etti.

Yumaklı, Akhisar'daki yan-
gına 3 uçak, 7 helikopter, 43
arazöz ve yaklaşık 900 perso-
nelle müdahale ettiklerini dile
getirerek, şunları kaydetti:

"Arkadaşlarımız, o tek nok-
taya konsantre olmuş vaziyet-
teler. Yangının başlamasından
itibaren Valiliğimiz ve buradaki
bütün arkadaşlarımızın risk de-

ğerlendirmesi sonucu 12 yerle-
şim yeri tedbiren tahliye edildi.
Herhangi bir yaralanan ya da
sağlık sorunu olan vatandaşı-
mızın olmaması sevindirici.
Rüzgar şartları elverirse inşallah
buradan bu gece olmadan ha-
yırlı haberler vermeyi umuyo-
ruz."

"CUMHURİYET 
TARİHİNİN EN YÜKSEK 

KARA VE HAVA GÜCÜNE 
ULAŞMIŞ DURUMDAYIZ”
Tarım ve Orman Bakanı İb-

rahim Yumaklı, orman yangın-
larıyla mücadelede ülkenin kara
ve hava gücüne dikkati çekti.

"Cumhuriyet tarihinin en
yüksek kara ve hava gücüne
ulaşmış durumdayız." diyen
Yumaklı, şöyle konuştu:

"Geçtiğimiz yılların kıyasla-
masını yaptığımızda gerçekten
bu kabiliyetin bize bugün itiba-
rıyla çok önemli bir avantaj
sağladığını söylemem gerekir.
Hem kara hem hava gücü ola-
rak bu kadar farklı yerlerde ve
hakikaten ciddi kategorisindeki
yangınlara bu kabiliyetimiz sa-
yesinde müdahale edebiliyo-
ruz. Burada asıl başarı yangını
söndürmek değil. Ülkemizin
kaynakları, yok olan ekosis-

tem... Bütün bunların hiçbirisi-
nin aslında olmamasını sağla-
yabiliriz. Biraz hassasiyet, biraz
gayret, biraz dikkat yani dikkat
ederseniz söylediğimiz her şey
insan faktörüdür. Eğer yangı-
nın insan faktörü konusunu
aşabilirsek yangın konusunu
da çözeceğiz."

Manisa'nın Akhisar ilçesin-
deki orman yangınının arıcının
yaktığı ateşten çıktığı bilgisini
veren Yumaklı, "Biz, arkadaş-
larımız, hep beraber bunları
söndürürüz. Bundan önce ol-
duğu gibi ancak vatandaşları-
mızın desteğine ve duasına
ihtiyacımız var. Rüzgar du-

rumu dediğim gibi bizi maale-
sef oldukça etkiliyor. İnşallah
önce Manisa'dan, sonra da

diğer illerimizden iyi haberler
vermeyi arzuluyoruz." ifadele-
rini kullandı. AA

Bakan Yumaklı Akhisar yangını için bölgeye geldiBakan Yumaklı Akhisar yangını için bölgeye geldi
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iLETiŞiM Başkanlığı, ülke
genelinde son 3 günde toplam
263 orman yangını çıktığını, bu
yangınların 259'unun etkili mü-
dahale neticesinde kontrol al-
tına alındığını, devam eden 4
orman yangınına müdahale ça-
lışmalarının aralıksız sürdüğünü
bildirdi.

İletişim Başkanlığının sosyal
medya hesabından yurt gene-
lindeki orman yangınlarına iliş-
kin açıklama yapıldı.

"Ülkemiz genelinde son 3
günde (cuma, cumartesi ve

pazar) toplam 263 yangın mey-
dana gelmiştir. Bu yangınların
259'u etkili müdahale netice-
sinde kontrol altına alınmış, ha-
lihazırda devam eden 4 orman
yangınına ise müdahale çalış-
maları aralıksız olarak sürmek-
tedir." ifadesine yer verilen
açıklamada, şunlar kaydedildi:

"Müdahalesine devam edi-
len yangınlar, İzmir-Menderes-
Kuyucak,İzmir-Seferihisar-Doğ
anbey, Manisa-Akhisar-Do-
ğankaya, Hatay-Antakya-Üç-
gedik. İzmir'deki yangınlara

halihazırda toplam 4 uçak, 14
helikopter, 106 arazöz ve
1000'den fazla personelle mü-
dahale edilmektedir. Yangın-
lara karşı kara ve hava
unsurlarımız azami gayretle
görev yapmakta olup riskli
bölgelerde ekip ve ekipman
takviyeleri gerçekleştirilmiştir.
Gelişmeler anlık olarak takip
edilmekte ve gerekli koordi-
nasyon, Tarım ve Orman Ba-
kanlığına bağlı Orman Genel
Müdürlüğü tarafından sağlan-
maktadır." aa

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığından orman yangınlarına ilişkin açıklama yapıldı

3 günde 263 orman yangını!3 günde 263 orman yangını!

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiyesi, özellikle son dö-
nemde, orman yangınlarına
karşı soluksuz bir mücadele
veriyor. Ekipler, gece gündüz
demeden, büyük bir özveri ve
fedakarlıkla aralıksız görev ya-
pıyor. Ekiplerin Akhisar’daki
orman yangınının üçüncü gü-
nünde sahada mücadelesi de
sürüyor. İtfaiye ekipleri, 1 Ocak
2025'ten bu yana geçen altı
aylık süreçte ise toplamda yak-
laşık 5 bin olaya müdahale
ederken yaz aylarıyla birlikte

artan yangınlarla birlikte yoğun
mesaine devam ediyor. Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Besim Dutlulu, itfaiyenin 7/24
görev başında olduğunu belir-
terek, canla başla çalışan ekip-
lere teşekkür etti. Artan hava
sıcaklıkları ve orman yangınları
riskine de dikkat çeken Dutlulu,
vatandaşları daha dikkatli ol-
maya çağırdı.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı
ekipleri, bu yılın ilk altı aylık dö-
neminde 4 bin 939 olaya mü-

dahale etti. Müdahalelerin
büyük bir kısmını 4 bin 27 olay
ile yangınlar oluştururken itfaiye
ekipleri bunun yanı sıra 520
kurtarma operasyonu ve 355
trafik kazasında da önemli gö-
revler üstlendi. Ayrıca, doğal
afetlere karşı da aktif rol üstle-
nen itfaiye ekipleri, 37 sel ve su
baskınına müdahale ederek va-
tandaşların can ve mal güven-
liği sağlandı. 365 gün, 24 saat
görev başında olan itfaiye ekip-
leri, yoğun çalışma temposuyla
birçok olaya zamanında müda-

hale etti. Özellikle yaz aylarında
artış gösteren anız ve orman
yangınlarına karşı aralıksız mü-
cadelesini sürdüren ekipler,
çiftçileri ve vatandaşları, anız
yakmamaları, sigara izmaritle-
rini atmamaları için uyarıp yan-
gınlara karşı dikkatli olmalarını
istedi. 

BaŞKan’Dan EKiPLERE 
TEŞEKKÜR, 

VaTanDaŞa ÇaĞRI
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Besim Dutlulu,

modern ekipmanlarla donatılan
itfaiye personelinin 7/24 görev
başında olduğunu belirterek,
canla başla çalışan ekiplere te-
şekkür etti. Başkan Dutlulu,
özellikle artan hava sıcaklıkları
ve orman yangınları riskine dik-
kat çekerek vatandaşları daha
dikkatli olmaya çağırdı. Dutlulu,
“Ekiplerimiz, vatandaşlarımızın
can ve mal güvenliğini sağla-
mak için her an hazır bekliyor.
Ancak takdir edersiniz ki yan-
gınların büyük bir kısmı insan

kaynaklı nedenlerle çıkıyor. Bu
yüzden, tüm hemşehrilerimi
özellikle yaz aylarında daha
dikkatli ve sorumlu davran-
maya davet ediyorum. Unut-
mayalım ki yangınlarla
mücadele sadece itfaiyenin
değil, hepimizin görevi. Vatan-
daşlarımızın göstereceği her
türlü hassasiyet, ekiplerimizin
omuzlarındaki yükü hafifletecek
ve gelecekte daha yeşil bir Ma-
nisa için atılmış önemli bir adım
olacaktır” dedi. Haber merkezi

Kahraman itfaiyecilerin gurur tablosu

Manisa Su ve Kanali-
zasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü, Yunu-
semre ilçesine bağlı Barba-
ros Mahallesi’nde yıllardır
devam eden altyapı soru-
nunu çözmek için kanali-
zasyon hattı döşeme
çalışmasına başladı. Yağışlı
havalarda evlere dolan ka-
nalizasyon atıklarının önüne
geçmek amacıyla hayata
geçirilen 1 kilometrelik ça-
lışma kısa sürede tamamla-
narak mahalle sakinlerinin
yaşadığı sıkıntılara son veri-
lecek.

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi MASKİ Genel Mü-
dürlüğü, altyapı seferberliği
kapsamında kentin kronik-
leşmiş sorunlarını çözmeye
devam ediyor. MASKİ Ka-
nalizasyon Dairesi Başkan-
lığı bünyesinde yürütülen
çalışmada, Barbaros Ma-
hallesi’nde 1 kilometrelik
yeni kanalizasyon hattı dö-
şeniyor. Mevcut hattın ye-
tersiz kaldığı ve kış
aylarında su baskınlarına
neden olduğu bölgede,
ilave hat sayesinde akış
ikiye bölünerek baskınların
önüne geçilecek.

Kanalizasyon Dairesi
Başkanlığı Bakım-Onarım
Şube Müdürü Cem Güler,
“Mahalle sakinlerimizin ve
muhtarımızın talepleri doğ-
rultusunda kış aylarında ya-
şanan su baskınlarının
önüne geçmek için bu ça-
lışmayı gerçekleştiriyoruz.
Mevcut kanalizasyon hattı
yıllar önce yapıldığı için
artık yetersiz kalıyordu.
İlave hat ile debiyi düşürüp
evlerdeki su baskınlarını
önleyeceğiz. 

Bu çalışmaları merhum

Ferdi Zeyrek Başkanımızın
öncülüğünde kendi ekiple-
rimizle yapmaya başladık.
Yeni Başkanımız Besim
Dutlulu ile birlikte çalışma-
ları aynı kararlılıkla sürdürüp
daha da ileriye taşıyacağız”
dedi.

"KIŞIn YaĞMURLaR 
YaĞDIĞInDa DiKEn 

ÜZERinDE 
DURUYORDUK"

Barbaros Mahalle Muh-
tarı Siyami Alak, “Bu ko-
nuda bize verilen destekler
için çok çok teşekkür ede-
rim. Güzel bir kanalizas-
yon çalışması olacak.
Kışın yağmurlar yağdı-
ğında biz gerçekten diken
üzerinde duruyorduk.
MASKİ ekipleri gece-gün-
düz buradaydı. 

Çalışmaları başlatan
Ferdi Başkan’a Allah’tan
rahmet diliyorum. Biz, ger-
çekten kendisini gönülden
seviyorduk. İnşallah Besim
Dutlulu Başkan’ımıza da
hayırlı, uğurlu olur. Bu ça-
lışmalara devam eder.
MASKİ ekipleri büyük bir
özveriyle çalışıyorlar. Sıca-
ğın alnında, çalışma alanı-
nın dar olmasına rağmen
çalışıyorlar. Yağmur yağdı
mı, kanalizasyon atıkları

evlere basıyordu. Çok kötü
bir durumda yaşıyorduk.
Bu çalışmalar nedeniyle
emeği geçen herkese te-
şekkür ediyorum” ifadele-
rini kullandı.

"KanaLiZasYOn
aLTYaPIsI En BÜYÜK 

sIKInTIMIZDI"
Mahalle sakinleri de ya-

şadıkları sorunları anlatarak
Büyükşehir Belediyesi ve
MASKİ’ye teşekkür etti.
Muzaffer Kocael, “Önceleri
kanalizasyon altyapısı en
büyük sıkıntımızdı. Sokak-
larımız kazılıp unutulmuştu.
Yaptıkları çalışmanın karşılı-
ğını kışın göreceğiz. Önce-
den ana rögarlardan pis su
fışkırıyordu” dedi.

Hatice Esen, “Pis koku-
lar oluyordu, lağımlar ta-
şardı. Bahçemize kadar
geliyordu. Bu sorunlar çö-
zülmemişti. İnşallah kötü
koku ve su basması olmaz.
MASKİ’ye ve Belediyemize
teşekkür ederiz” diye ko-
nuştu.

Nihat Şipal ise “Burası
yol kotuna göre yüksek,
merdivenle inilen evlerin
durumu çok kötüydü. İnşal-
lah bundan sonra rahat
ederiz” ifadelerini kullandı.
Haber merkezi

Barbaros’un altyapı sorununa
kalıcı çözüm
Barbaros’un altyapı sorununa
kalıcı çözüm
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Didem ALTINAY

TÜRKiYE İstatistik Ku-
rumu (TÜİK), Mayıs ayı İşgücü
İstatistiklerini paylaştı. Hane
halkı İşgücü Araştırması so-
nuçlarına göre; 15 ve daha yu-

karı yaştaki kişilerde işsiz sa-
yısı 2025 yılı Mayıs ayında bir
önceki aya göre 69 bin kişi
azalarak 2 milyon 972 bin kişi
oldu. İşsizlik oranı ise 0,2

puan azalarak yüzde 8,4 sevi-
yesinde gerçekleşti. İşsizlik
oranı erkeklerde yüzde 6,5
iken kadınlarda yüzde 11,9
olarak tahmin edildi. 

MEVsiM ETKisinDEn 
aRInDIRILMIŞ isTiHDaM 

ORanI YÜZDE 49,0
OLDU 

İstihdam edilenlerin sayısı
2025 yılı Mayıs ayında bir ön-
ceki aya göre 100 bin kişi ar-
tarak 32 milyon 519 bin kişi,
istihdam oranı ise 0,1 puan ar-
tarak yüzde 49,0 oldu. Bu
oran erkeklerde yüzde 66,3
iken kadınlarda yüzde 32,2
olarak gerçekleşti. 

MEVsiM ETKisinDEn 
aRInDIRILMIŞ 

iŞGÜCÜnE KaTILMa 
ORanI YÜZDE 53,5 

OLaRaK GERÇEKLEŞTi 
İşgücü 2025 yılı Mayıs

ayında bir önceki aya göre 31
bin kişi artarak 35 milyon 491
bin kişi, işgücüne katılma
oranı ise aynı seviyede kalarak

yüzde 53,5 olarak gerçekleşti.
İşgücüne katılma oranı erkek-
lerde yüzde 70,9 iken kadın-
larda yüzde 36,5 oldu. 

GEnÇ nÜFUsTa MEVsiM 
ETKisinDEn 

aRInDIRILMIŞ iŞsiZLiK 
ORanI YÜZDE 15,4

OLDU 
15-24 yaş grubunu kapsa-

yan genç nüfusta işsizlik oranı
bir önceki aya göre 0,3 puan
azalarak yüzde 15,4 oldu. Bu
yaş grubunda işsizlik oranı; er-
keklerde yüzde 11,0, kadın-
larda ise yüzde 23,5 olarak
tahmin edildi. 

MEVsiM VE TaKViM 
ETKiLERinDEn 

aRInDIRILMIŞ HaFTaLIK
ORTaLaMa FiiLi ÇaLIŞMa
sÜREsi 42,7 saaT OLDU 

İstihdam edilenlerden refe-

rans döneminde işbaşında
olanların, mevsim ve takvim
etkilerinden arındırılmış hafta-
lık ortalama fiili çalışma süresi
2025 yılı Mayıs ayında bir ön-
ceki aya göre 0,6 saat artarak
42,7 saat olarak gerçekleşti. 

MEVsiM ETKisinDEn 
aRInDIRILMIŞ aTIL 

iŞGÜCÜ ORanI 
YÜZDE 31,0 OLDU 

Zamana bağlı eksik istih-
dam, potansiyel işgücü ve iş-
sizlerden oluşan atıl işgücü
oranı 2025 yılı Mayıs ayında
bir önceki aya göre 1,1 puan
azalarak yüzde 31,0 oldu. Za-
mana bağlı eksik istihdam ve
işsizlerin bütünleşik oranı
yüzde 20,7 iken işsiz ve po-
tansiyel işgücünün bütünleşik
oranı yüzde 20,2 olarak tah-
min edildi. iHa

İşsiz sayısı 2025 yılı Mayıs ayında bir önceki aya göre 69 bin kişi azalarak 2 milyon 972 bin kişi oldu

İşsizlik oranı yüzde 8,4’e geriledi

CUMHURBaŞKanI Recep
Tayyip Erdoğan’ın 28 Mayıs
2025 tarihli imzasıyla yayımla-
nan Kaymakamlar Kararnamesi
kapsamında, Erzurum’un Tor-
tum ilçesinde görev yapan
Kaymakam Fatih Bayram, Ma-
nisa’nın Demirci ilçesine atandı.
Yeni görevine başlayan Kayma-
kam Bayram, protokol tarafın-
dan törenle karşılandı.

Demirci Kaymakamlık bi-
nası önünde düzenlenen karşı-
lamaya, Belediye Başkanı
Erkan Kara, Celal Bayar Üni-
versitesi Eğitim Fakültesi De-
kanı Prof. Dr. Fatma Şaşmaz
Ören, İlçe Jandarma Komutanı
Üsteğmen Uğurcan Şahin, İlçe
Emniyet Müdürü Barış Kayar
ve ilçe protokolü katıldı.

Bayram, ilk ziyaretini De-
mirci Akıncıları Kahramanlık

Köşesi'ne gerçekleştirdi. Bu-
rada İlçe Yazı İşleri Müdürü Bü-
lent Yılmaz tarafından
kendisine, Demirci Akıncıları ve
Kahramanlık Köşesi hakkında
bilgilendirme sunumu yapıldı.

Ziyaret programının ardın-
dan Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara, Kaymakam Fatih
Bayram’ı makamında ziyaret
etti. Görüşmede, ilçede devam
eden yatırımlar ile planlanan
yeni projeler hakkında bilgi alış-
verişinde bulunuldu.

“KaYMaKaM FaTiH 
BaYRaM’a GÖREVinDE 
VE ÇaLIŞMaLaRInDa 

BaŞaRILaR DiLiYORUM” 
Demirci Belediye Başkanı

Erkan Kara yaptığı açıklamada
“Kaymakamlık binası girişinde
İlçemiz protokolü ile birlikte İl-
çemiz Kaymakamı Fatih Bay-
ramı karşıladık. Kaymakamımız
Fatih Bayram ile makamında İl-

çemiz ile ilgili görüş alışveri-
şinde bulunurken, İlçemizde
devam eden yatırımlar ve yeni
yatırım projeleri üzerine de gö-
rüşme yaptık. Kaymakamımız
Fatih Bayram'a çalışmalarında
ve görevinde başarılar temenni

ediyorum.” dedi.
DEMiRCi KaYMaKaMI 

FaTiH BaYRaM KiMDiR?
Kaymakam Fatih Bayram

1984 yılında Çankırı, Orta İl-
çesi Sakarcaören Köyü’nde
doğdu. 2005 yılında Isparta

Süleyman Demirel Üniversitesi
Kamu Yönetimi bölümünden
mezun oldu.

2016 yılında yapılan Kay-
makam Adaylığı sınavını kaza-
narak mülki idare amirliği
mesleğine Düzce Kaymakam

Adayı olarak (105.Dönem) inti-
sab etti. Ardından sırasıyla
Ankara-Keçiören kaymakam
refikliği, Hatay-Belen kayma-
kam refikliği, Denizli-Güney
kaymakam vekaleti stajlarını
tamamladı.

Yurtdışı dil eğitimi kapsa-
mında Ürdün Üniversitesi'nde
Arapça eğitimi aldı.
105.Dönem kaymakamlık kur-
sunu üstün başarı derecesiyle
tamamlayan Kaymakam Fatih
Bayram, asaleten 2019-2021
yılları arasında Kayseri-Yeşilhi-
sar’da, 2021-2022 yılları ara-
sında Ardahan-Çıldır'da, 2022
– 2025 yılları arasında da Er-
zurum/Tortum Kaymakamlığı
yaptı. 

2025/205 sayılı Cumhur-
başkanlığı Kararnamesi ile
Kaymakam Fatih Bayram, De-
mirci Kaymakamlığına atan-
mıştır.

Demirci Kaymakamı Fatih Bayram görevine başladı

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Besim Dutlulu,
eczacılık kooperatifçiliğinin ön-
cülerinden olan ve 1979 yılında
eczanesinde uğradığı silahlı
saldırı sonucu hayatını kaybe-
den CHP üyesi Eczacı Neşe
Gülersoy için düzenlenen anma
törenine katıldı. Çatal Mezar-
lığı’nda gerçekleşen törende,
Başkan Dutlulu ve beraberin-
dekiler Gülersoy’un kabrine ka-
ranfil bırakarak dua etti. Yine
1979 yılında eczanesinde uğra-
dığı saldırı sonucu yaşamını yi-
tiren dönemin CHP Manisa İl
Başkanı Eczacı Mete Erdem’in
ve kısa süre önce vefat eden
Merhum Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek’in mezarları da ziyaret
edildi. 

Anma programına Başkan
Besim Dutlulu’nun yanı sıra
Manisa Eczacılar Odası Baş-
kanı Ecz. Duygu Elmas Mutlu,
CHP İl Başkan Vekili Şerif Ozan
İren, Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcıları
Ulaş Aydın ve Ali Kılıç, oda
üyeleri, siyasi parti temsilcileri
ve vatandaşlar katıldı. Manisa

Eczacılar Odası Başkanı Duygu
Elmas Mutlu, Neşe Güler-
soy’un yalnızca eczacılık ala-
nında değil, toplumsal
duyarlılığıyla da öncü bir isim
olduğunu belirterek, “Neşe ab-
lamız bizim için kooperatifçili-
ğin öncüsü olduğu kadar,
memleketi için de çok çalışan,
kendinden başka herkesi düşü-
nen değerli bir insandı. Ma-
nisa’da eczacılık
kooperatifçiliğini başlatan isim-
lerden biriydi. Siyasi olarak da
oldukça aktifti. Geçtiğimiz yıl

burada kendisini anarken yanı-
mızda olan Merhum Başkanı-
mız Ferdi Zeyrek’i de saygı ve
rahmetle anmak istiyorum.
Neşe ablamızın fikirleri, viz-
yonu, bugün de bize ışık tut-
maya devam ediyor. Ruhu şad
olsun” dedi.

“MEsLEĞini DEĞiL, 
MEsLEKTaŞLaRInI 

ÖnCELEYEn BiR
insanDI”

Anma töreninde konuşan
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Besim Dutlulu bir

meslektaşı olarak Neşe Güler-
soy’a duyduğu saygıyı dile ge-
tirerek, “1979 doğumluyum,
kendisini tanımadım, ama mes-
leğe başladığım ilk günden iti-
baren ismini hep duyduk, onun
belgeseliyle mesleğe adım
attık. Kendinden önce meslek-
taşlarını düşünen, dayanışmayı
esas alan bir insandı. Hiçbir
suçu yokken, katledilen başka
bir meslektaşı için bildiri hazır-
larken katledildi. Bugün eczacı-
lık mesleği hala dimdik ayakta
duruyorsa Neşe ablamız gibi
insanların katkısı büyüktür. O,
Manisa’da eczacılık kooperatif-
çiliğini başlatan ilk isimlerden
biriydi. Üzerinden 46 yıl geç-
mesine rağmen hala onun
ulaştığı seviyeye erişebilmiş
değiliz. O bir rol modeldi, ör-
nekti. Bize hala yol göstermeye
devam ediyor. Bugün burada
sadece Neşe Gülersoy’u değil
onunla aynı kaderi paylaşan bir
başka değerli eczacıyı, Mete
Erdem’i de anıyoruz. Eczacı
Mete Erdem, aynı zamanda
dönemin CHP Manisa İl Baş-
kanı olarak demokrasiye ve
halk iradesine sahip çıkan

onurlu bir duruşun temsilci-
siydi. Ne yazık ki o da karanlık
bir saldırıda hayatını kaybetti.
Mete Erdem’i de rahmetle ve
minnetle anıyorum. Manisa’da
aynı yıl eczanelerinde öldürülen
üç eczacıdan biri olan dönemin
MHP İl Başkanı, meslektaşım
Cemil Çöllü’yü de rahmetle anı-
yorum. Mekanları cennet
olsun” ifadelerini kullandı. 

“FERDi BaŞKan’IMIZIn 
HaYaLLERini 

GERÇEKLEŞTiRMEK iÇin 
BURaDaYIZ”

Başkan Dutlulu konuşma-
sında, kısa süre önce yaşa-
mını yitiren Merhum Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’i de anarak,
“Geçtiğimiz günlerde çok de-
ğerli Başkanımızı, Ferdi Zey-
rek’i kaybettik. Onun
koltuğunu doldurmak gibi bir
niyetimiz yok, biz onun yarım
kalan hayallerini gerçekleştir-
mek için geldik. Kendisi bir
eczacı değildi, ama mesleki
dayanışmanın öneminin fazla-
sıyla farkındaydı. Tıpkı geçen
yıl olduğu gibi Neşe ablamızın
anmasında da bizimleydi. Mi-

marlar Odası Başkanlığı yap-
mış biri olarak, Neşe ablamızın
yaptığı işlerin kıymetini bili-
yordu. Ben hem Neşe Güler-
soy’u hem de Ferdi Zeyrek’i
rahmet ve saygıyla anıyorum”
diye konuştu. 

METE ERDEM 
UnUTULMaDI

Anma programı kapsa-
mında, yine 1979 yılında tıpkı
Neşe Gülersoy gibi eczane-
sinde uğradığı silahlı saldırı so-
nucu hayatını kaybeden
dönemin CHP Manisa İl Baş-
kanı Eczacı Mete Erdem’in de
kabri ziyaret edildi. Başkan
Dutlulu ve beraberindekiler, Er-
dem’in mezarı başında da ka-
ranfil bırakarak dua etti.

BaŞKan ZEYREK’in 
MEZaRInI Da ZiYaRET 

EDiP DUa ETTi
Başkan Besim Dutlulu ve

beraberindekiler, kısa süre
önce geçirdiği elim kaza so-
nucu hayatını kaybeden mer-
hum Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek’in kabrini de ziyaret edip
karanfil bırakarak dua etti.
Haber merkezi

Neşe Gülersoy ve Mete Erdem mezarları başında anıldı

Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel Mü-
dürlüğü, Yunusemre ilçesine
bağlı Barbaros Mahallesi’nde
yıllardır devam eden altyapı so-

rununu çözmek için kanalizas-
yon hattı döşeme çalışmasına
başladı. Yağışlı havalarda evlere
dolan kanalizasyon atıklarının
önüne geçmek amacıyla hayata

geçirilen 1 kilometrelik çalışma
kısa sürede tamamlanarak ma-
halle sakinlerinin yaşadığı sıkın-
tılara son verilecek.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi MASKİ Genel Müdürlüğü,
altyapı seferberliği kapsamında
kentin kronikleşmiş sorunlarını
çözmeye devam ediyor. MASKİ
Kanalizasyon Dairesi Başkanlığı
bünyesinde yürütülen çalış-
mada, Barbaros Mahallesi’nde
1 kilometrelik yeni kanalizasyon
hattı döşeniyor. Mevcut hattın
yetersiz kaldığı ve kış aylarında
su baskınlarına neden olduğu
bölgede, ilave hat sayesinde

akış ikiye bölünerek baskınların
önüne geçilecek. Kanalizasyon
Dairesi Başkanlığı Bakım-Ona-
rım Şube Müdürü Cem Güler,
“Mahalle sakinlerimizin ve muh-
tarımızın talepleri doğrultusunda
kış aylarında yaşanan su bas-
kınlarının önüne geçmek için bu
çalışmayı gerçekleştiriyoruz.
Mevcut kanalizasyon hattı yıllar
önce yapıldığı için artık yetersiz
kalıyordu. İlave hat ile debiyi dü-
şürüp evlerdeki su baskınlarını
önleyeceğiz. Bu çalışmaları
merhum Ferdi Zeyrek Başkanı-
mızın öncülüğünde kendi ekip-
lerimizle yapmaya başladık.

Yeni Başkanımız Besim Dutlulu
ile birlikte çalışmaları aynı karar-
lılıkla sürdürüp daha da ileriye
taşıyacağız” dedi.

"KIŞIn YaĞMURLaR 
YaĞDIĞInDa DiKEn

ÜZERinDE 
DURUYORDUK"

Barbaros Mahalle Muhtarı
Siyami Alak, “Bu konuda bize
verilen destekler için çok çok
teşekkür ederim. Güzel bir ka-
nalizasyon çalışması olacak.
Kışın yağmurlar yağdığında biz
gerçekten diken üzerinde duru-
yorduk. MASKİ ekipleri gece-
gündüz buradaydı. Çalışmaları

başlatan Ferdi Başkan’a Al-
lah’tan rahmet diliyorum. Biz,
gerçekten kendisini gönülden
seviyorduk. İnşallah Besim Dut-
lulu Başkan’ımıza da hayırlı,
uğurlu olur. Bu çalışmalara
devam eder. MASKİ ekipleri
büyük bir özveriyle çalışıyorlar.
Sıcağın alnında, çalışma alanı-
nın dar olmasına rağmen çalışı-
yorlar. Yağmur yağdı mı,
kanalizasyon atıkları evlere bası-
yordu. Çok kötü bir durumda
yaşıyorduk. Bu çalışmalar nede-
niyle emeği geçen herkese te-
şekkür ediyorum” ifadelerini
kullandı. Haber merkezi

Barbaros’un altyapı sorununa kalıcı çözümBarbaros’un altyapı sorununa kalıcı çözüm



1 Temmuz 2025 Salı GÜNCEL 7

Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

Şapkacı Fethi hayatını kaybetti

Manisa'nın Demirci ilçe-
sinde hizmet veren Demirci
Devlet Hastanesi, Sağlık Ba-
kanlığı tarafından yürütülen
“Anne Dostu Hastane Prog-
ramı” kapsamında gerekli tüm

kriterleri yerine getirerek Mani-
sa’daki 7. anne dostu hastane
unvanını aldı. 

Anne sağlığı hizmetlerinin
niteliğini artırmak ve anne
adaylarının güvenli doğum hiz-
metine ulaşmalarını sağlamak
amacıyla Sağlık Bakanlığı Halk

Sağlığı Genel Müdürlüğü Kadın
ve Üreme Sağlığı Daire Baş-
kanlığı tarafından başlatılan
“Anne Dostu Hastane Prog-
ramı” kapsamında Demirci
Devlet Hastanesi önemli bir ba-
şarıya imza attı.

2015 yılında başlatılan

program, yataklı tedavi kurum-
larının gönüllülük esasına dayalı
olarak yürüttüğü, kalite ve gü-
venliğe odaklı kapsamlı bir de-
ğerlendirme sürecini içeriyor.
Bu süreci başarıyla tamamla-
yan sağlık kuruluşları, “Anne
Dostu Hastane” unvanını al-
maya hak kazanıyor.

ulusal 
DEĞErlEnDirME 

EKiBinDEn 
TaM nOT alDı

Pilot illerden biri olan Mani-
sa’da uygulanan program kap-
samında, Anne Dostu Hastane
Ulusal Değerlendirme Ekibi ta-
rafından yapılan denetimlerde
Demirci Devlet Hastanesi, ge-
rekli tüm kriterleri karşılayarak
bu unvanı almaya hak kazandı.

Manisa'DaKi annE 
DOsTu hasTanE saYısı 

7 OlDu
Demirci Devlet Hastane-

si’nin de eklenmesiyle birlikte
Manisa'daki anne dostu has-

tane sayısı 7’ye yükseldi. Has-
tane, bu unvanı almaya hak ka-
zanmasının ardından yıllık
izlemlerle desteklenmeye ve
standartlarını korumaya devam
edecek.

il saĞlıK 
MÜDÜrlÜĞÜ’nDEn

TEBriK
Manisa İl Sağlık Müdürlüğü,

bu önemli başarı nedeniyle De-
mirci Devlet Hastanesi yöneti-
mini ve tüm sağlık çalışanlarını
tebrik etti. Kurumdan yapılan
açıklamada, "Anne ve bebek
sağlığının korunması ve kaliteli
doğum hizmetlerinin yaygınlaş-
tırılması adına yürütülen çalış-
malar kararlılıkla sürecektir"
denildi.

Demirci Devlet Hastanesi "Anne Dostu Hastane" oldu

Kula İlçe Sağlık Müdür-
lüğü tarafından yürütülen “İdeal

Kilonu Öğren, Sağlıklı Yaşa”
kampanyası kapsamında va-
tandaşlara yönelik sağlık tara-
maları ve bilgilendirme
çalışmaları hız kesmeden
devam ediyor.

Kampanya çerçevesinde il-
çenin farklı noktalarında kuru-
lan stantlarda vatandaşların
boy uzunluğu ve vücut ağırlığı
ölçümleri yapılıyor. Ölçümler
sonucunda bireylerin Beden
Kitle İndeksi (BKİ) hesaplana-
rak, mevcut sağlık durumları
hakkında bilgilendirme sağlanı-
yor.

Elde edilen verilere göre va-
tandaşlara, sağlıklı beslenme,
fiziksel aktivite, ideal kilo aralığı

gibi konularda bireysel danış-
manlık veriliyor. Ekipler, fazla
kilo veya düşük kilo kaynaklı
sağlık risklerine dikkat çekerek,
sağlıklı yaşam alışkanlıklarının
önemini vurguluyor.

ilÇE GEnElinDE 
GEniŞ KaTılıM

Kampanyaya vatandaşlar
yoğun ilgi gösterirken, Kula
İlçe Sağlık Müdürlüğü yetkili-
leri, uygulamanın ilçe gene-
linde yaygınlaştırılarak
toplumda sağlık bilincinin artı-
rılmasının hedeflendiğini be-
lirtti. Yetkililer, düzenli
aralıklarla benzer farkındalık
çalışmalarının süreceğini ifade
etti.

Kula’da sağlıklı yaşam için toplum taraması yapıldı

Manisa’nın Saruhanlı il-
çesinde bulunan Tirkeş ma-
hallesinde çıkan yangın, aşırı
rüzgar nedeniyle enerji nakil
hattının kopması sonucu baş-
ladı. Yangın, rüzgarın etkisiyle
kısa sürede makilik alana ya-
yıldı. Bölgeye Manisa Büyük-
şehir Belediyesi itfaiyesi,
arazöz ekipleri ve Saruhanlı
Belediyesi Zabıta Müdürlüğü
ekipleri sevk edildi. Koordineli
ve hızlı bir müdahale ile alevler
kısa sürede kontrol altına

alındı. 
Ardından gerçekleştirilen

soğutma çalışmalarıyla bölge-
deki risk tamamen ortadan
kaldırıldı.

VaTanDaŞa uYarı: 
YanGın risKi arTTı

Saruhanlı Belediyesi, mev-
sim şartları nedeniyle yangın
riskinin arttığına dikkat çeke-
rek, tüm vatandaşları dikkatli
ve duyarlı olmaya davet etti.
Özellikle rüzgarlı havalarda
açık alanlarda ateş yakılma-
ması konusunda uyarılarda
bulunuldu.

Manisa'nın Saruhanlı ilçesine bağlı Tirkeş mahallesinde çıkan makilik alan yangını, ekiplerin hızlı müdahalesiyle kontrol altına alındı

Tirkeş’te korkutan yangın büyümeden söndürüldü

saruhanlı Belediyesi, il-
çeye bağlı Kumkuyucak Ma-
hallesi’nde tarımsal üretimi
desteklemek amacıyla önemli
bir hizmeti hayata geçirdi.

Mahalleye kurulan iki su
tankı sayesinde çiftçiler zirai
ilaçlama çalışmalarında su te-
mininde artık sıkıntı yaşama-
yacak.

Belediye tarafından kurulan
tanklar, özellikle ilaçlama ma-
kinelerine su dolumu konu-
sunda büyük kolaylık

sağlayacak. Bu uygulama,
hem zaman kazandıracak
hem de çiftçilerin tarım sezo-
nundaki iş yükünü hafiflete-
cek. Belediye yetkilileri, su
temin noktalarının ihtiyaca
göre artırılabileceğini belirtti.

Saruhanlı Belediye Başkanı
Ekrem Cıllı, çalışmayla ilgili
yaptığı açıklamada, “Tarım se-
zonunda çiftçilerimizin ilaçlama
faaliyetlerini kolaylaştırmak için
Kumkuyucak’a iki adet su tankı
yerleştirdik. Üreticilerimizin ihti-
yaçlarını karşılamak bizim ön-
celiğimiz. Hayırlı olsun” dedi.

Kumkuyucaklı çiftçilere su tankı desteğiKumkuyucaklı çiftçilere su tankı desteği

Didem ALTINAY

Manisa’nın sevilen esnaf-
larından, “Şapkacı Fethi” olarak
tanınan Fethi Gönül, 90 ya-
şında geçirdiği kalp krizi son-
rası hayatını kaybetti.

Manisa’nın tanınmış simala-
rından, hem esnaflığıyla hem
de futbol geçmişiyle bilinen

Fethi Gönül, dün sabaha karşı
geçirdiği ani kalp krizi sonrası
hayatını kaybetti. “Şapkacı
Fethi” ismiyle bilinen 90 yaşın-
daki Gönül, kaldırıldığı 8 Eylül
Hastanesinde yapılan tüm mü-
dahalelere rağmen kurtarıla-
madı.

Manisa’da yıllarca şapka
satışı yapan, siyaset ve iş dün-

yasından pek çok ismin uğrak
noktası olan Gönül, aynı za-
manda spor camiasında da se-
vilen bir isimdi. 

Evli ve üç çocuk babası
olan Fethi Gönül’ün altı torunu
vardı. Ailesi büyük üzüntü ya-
şarken, sevenleri de acı haberi
aldıktan sonra işyerine akın etti.

Futbolculuk geçmişini oğ-

luna da aktaran Gönül, Mani-
saspor başta olmak üzere çe-
şitli kulüplerde forma giymiş
oğlu Metin Gönül’e mesleğini
teslim etmişti.

Fethi Gönül’ün cenazesi, 1
Temmuz Salı günü öğle nama-
zına müteakip Manisa merkez-
deki Hatuniye Camii’nden
kaldırılacak.
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Hazine ve Maliye Bakan-
lığı tarafından devreye alınan
yapay zeka destekli projeyle,
kamu kurumlarının harcama
eğilimleri ve emsal birimlerin
verileri analiz edilerek, mev-
zuata aykırı harcamalar ortaya
çıkarılıp inceleme süreçleri baş-
latılıyor.

Hazine ve Maliye Bakanlığı,
kamu harcamalarında tasarruf
tedbirlerinin izlenmesi amacıyla
"Yapay Zeka Destekli Muha-
sebe ve İleri Analitik Projesi"ni
devreye aldı.

AA muhabirinin edindiği bil-
gilere göre, yapay zekanın Ba-
kanlık bünyesinde
kullanılmasına tüm hızıyla
devam ediliyor.

Bu kapsamda, Bakanlıkça
"Yapay Zeka Destekli Muha-
sebe ve İleri Analitik Projesi"
devreye alındı.

Kamu harcamalarında ve-
rimlilik sağlanmasını, tasarrufun
artırılmasını ve mali karar alma
süreçlerinin güçlendirilmesini
amaçlayan proje çerçevesinde,
yapay zeka algoritmalarıyla
kamu kurumlarının harcama
eğilimleri ve emsal birimlerin
verileri analiz edilerek, mev-
zuata aykırı harcamalar ortaya
çıkarılıyor.

Mevzuata aykırı işlemler
için inceleme ve araştırma sü-
reçleri başlatılıyor.

Söz konusu proje ile yapılan
gerçek zamanlı kontrol ve ana-

lizlerle kaynak israfı ve gereksiz
harcamalar da önleniyor.

kamu TaHsilaTına
e-kolaylık

Bakanlık bir yandan kamu
harcamalarında tasarrufu artırır-
ken bir yandan da kamu tahsi-
lat süreçlerini güçlendiriyor. 

Bu kapsamda, kamu gelirle-
rinin tahsilatında, dijital dönü-
şüm hızlandırılıyor. 

Bakanlığın e-Tahsilat Uygu-
laması sayesinde, pek çok
kamu alacağına dair ödemeler
kolay, hızlı ve güvenli şekilde
alınıyor. Uygulama, hem vatan-
daşa hem de devlete fayda
sağlıyor. Buna göre vatandaş-
lar, gümrük, milli emlak
satış/kira bedeli ve bedelli as-

kerlik gibi 30'dan fazla ödemeyi
Ziraat Bankası, VakıfBank,
Halkbank, Ziraat Katılım, Vakıf
Katılım ve Emlak Katılım'ın
mobil uygulamaları, internet
bankacılığı, ATM'ler ve banka
şubeleri üzerinden yapabiliyor.

Devlet de böylece gelir tah-
silatlarını anlık takip ediyor, ge-
lirlerini otomatik kayıt altına
alıyor ve kamu kaynaklarının
yönetimini daha da güçlendiri-
yor. Bu uygulama ile 1,5 yıllık
dönemde, 2,8 trilyon lira tuta-
rında e-Tahsilat yapıldı. Geçen
yıl, e-Tahsilat yoluyla toplanan
gelirler, merkezi yönetim bütçe
gelirlerinin yüzde 20,6'sını
oluşturdu.

Hazine ve Maliye Bakanı

Mehmet Şimşek, "Cumhur-
başkanlığı Tasarruf Tedbirleri
Genelgesi"ne uyumsuz her
türlü kamu harcamasının iz-
lenmesine devam edildiğini
belirterek, "Kamu kaynaklarını
en etkin şekilde kullanmaya
devam ederken, yapay zeka
destekli uygulamalarla şeffaf-
lığı ve hesap verebilirliği önce-
liklendirerek mali disiplini daha
da güçlendireceğiz." dedi.

Kamudaki dijital uygulama-
lar ile vatandaşların kamu iş-
lemlerini hızlandırmayı ve
devlet kaynaklarını daha etkin
yönetmeyi amaçladıklarını vur-
gulayan Şimşek, "Kamudaki
yapay zeka destekli ve dijital
uygulamaları daha da yaygın-
laştırarak, kamu mali yöneti-
minde şeffaflığı ve verimliliği
artırmaya devam edeceğiz."
ifadesini kullandı. aa

Kamu harcamalarına yapay
zeka destekli denetim
Kamu harcamalarına yapay
zeka destekli denetim

Türkiye'deki kullanıcı-
lara hizmet sunmak için 30 Ha-
ziran'a kadar Sermaye Piyasası
Kuruluna (SPK) başvuruda bu-
lunması gereken kripto para
borsaları son hazırlıklarını ta-
mamlıyor.

AA muhabirinin derlediği bil-
gilere göre, 13 Mart'ta yayımla-
nan tebliğler ile kripto para
borsaları olarak bilinen kripto
varlık hizmet sağlayıcılarını
(KVHS) düzenleme sürecinde
ilk yasal adım atıldı.

Sermaye Piyasası Kurulu-

nun hazırladığı tebliğlerde,
kripto para borsalarının kuru-
luş, faaliyet ve işleyiş süreçle-
rine ilişkin usul ve esaslar
belirlendi. 

Tebliğlerdeki maddelerin
büyük bir kısmı için yürürlük ta-
rihi 30 Haziran olurken, borsa-
ların faaliyet başvuruları için
son tarih de tebliğlerle tespit
edildi.Buna göre, platformların
Türkiye'de faaliyette bulunabil-
mesi için 30 Haziran'a kadar
SPK'ye başvuru yapması gere-
kiyor. Kripto varlık hizmet sağ-

layıcıları ise yasal süreci ta-
mamlamak için çalışmalarını
sürdürüyor.

Binance TR Genel Müdürü
Mücahit Dönmez, yaptığı açık-
lamada, geçen yıl temmuz
ayında yayımlanan yasa sonra-
sında, ekosistemde çalışmala-
rın başladığını söyledi.

Borsaların, mart ayında ya-
yımlanan düzenlemeler doğrul-
tusunda başvurularını 30
Haziran'a kadar tamamlayarak
Sermaye Piyasası Kuruluna
iletmek zorunda olduğuna dik-
kati çeken Dönmez, "Biz de
tıpkı diğer tüm platformlar gibi
bu son günlerde hazırlıklarımızı
tamamlayarak, başvurumuzu
iletme gayreti içindeyiz. Sak-
lama sürecini nasıl yöneteceği-
mizle ilgili değerlendirmelerimiz
ise bu aşamada sürmekte."
dedi.

CoinTR Üst Yöneticisi
(CEO) Ali Eşelioğlu da 30 Hazi-

ran'ın, Türkiye'de kripto varlık
hizmet sağlayıcıları için dönüm
noktası niteliğinde olduğunu
vurguladı. 

Açık ve bağlayıcı bir regü-
lasyonun yürürlüğe girmesinin
kullanıcı güvenliği, piyasa istik-
rarı ve uluslararası uyumluluk
açısından önemli ve büyük bir
kazanım olduğunu belirten
Eşelioğlu, Sermaye Piyasası
Kurulunun ve ilgili kurumların
ortaya koyduğu tüm yükümlü-
lükler doğrultusunda, iç sistem-
lerini revize ettiklerini anlattı.

Eşelioğlu, Türkiye'de birçok
bankanın, kripto para saklama
hizmeti alanında faaliyet gös-
termeyi planlayan iştirakleri ile
görüştüklerinin altını çizerek,
"Ancak bu kuruluşların çoğu,
çeşitli onay süreçlerini henüz
tamamlayamadıkları için teklif
iletemediler. İlerleyen günlerde,
bu alanda Türkiye'de faaliyet
gösteren ve gösterecek yetkin

saklama kuruluşları ile verimli
işbirlikleri kurmayı hedefliyo-
ruz." ifadelerini kullandı.

Başvuru süreçleri hakkında
da bilgi veren Eşelioğlu, "30
Haziran süreci kapsamında,
başvurumuzu o günün saba-
hında tamamlıyor ve hem ser-
maye yeterliliği hem de teknik
yeterlilik açısından tüm şartları
sağlıyoruz.

Bu adımı, sadece yasal bir
zorunluluk değil, aynı zamanda
kullanıcılarımıza ve paydaşları-
mıza karşı taşıdığımız sorumlu-
luğun doğal bir parçası olarak
görüyoruz. 

Türkiye'nin küresel kripto
ekosisteminde söz sahibi ola-
bilmesi için regülasyonlara tam
uyumun şart olduğuna inanıyo-
ruz." diye konuştu.

Paribu Hukuk Direktörü
Mehmet Türkarslan ise 30 Ha-
ziran tarihinin, platformlar için
büyük önem taşıdığını ve teb-

liğlerin kripto varlık piyasasına
yönelik daha sıkı denetim ve
şeffaflık mekanizmaları getir-
meyi amaçladığını bildirdi.

Tebliğlerin, daha önce yü-
rürlüğe giren maddelerine
uyum sağlanmasının da önemli
olduğunu işaret eden Türkars-
lan, uyumun sağlanmaması du-
rumunda, borsaların faaliyet
başvurusunun olumsuz sonuç-
lanma ihtimalinin yüksek olabi-
leceğine dikkati çekti

Alım satım platformu ve
saklama şirketi için Sermaye
Piyasası Kurulu ve Türkiye Bi-
limsel ve Teknolojik Araştırma
Kurumunca (TÜBİTAK) belirle-
nen tüm yeni düzenlemelere
uyum sağlamak adına yoğun
bir çalışma süreci yürüttüklerini
aktaran Türkarslan, özellikle
bilgi sistemleri ve teknolojik alt-
yapıya yönelik kapsamlı iyileş-
tirmeler gerçekleştirdiklerini
kaydetti. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

1 Temmuz 2025 SalıSayı: 6120

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 16

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

Kripto para borsaları faaliyet başvuruları
için son hazırlıklarını yapıyor

Kripto para borsaları faaliyet başvuruları
için son hazırlıklarını yapıyor

Türkiye Damızlık
Koyun Keçi Yetiştiricileri
Merkez Birliği Genel Baş-
kanı Nihat Çelik "Ayrıca,
kırsalda aile işletmeciliği-
nin gelişimine, sektörün
ve kırsalın kalkınmasına
çok değerli katkılar sağla-
nacaktır." dedi.

Türkiye Damızlık
Koyun Keçi Yetiştiricileri
Merkez Birliği (TÜDKİYEB)
Genel Başkanı Nihat
Çelik, "Köyümde Yaşa-
mak İçin Bir Sürü Nede-
nim Var" projesindeki
küçükbaş hayvan kredi li-
mitinin 600 bin liradan 1
milyon 200 bin liraya çı-
kartıldığını belirterek,
"Kredi limitinin yükselme-
siyle, hayvan varlığımızın
artırılması doğru orantılı
olacaktır." dedi.

Çelik, AA muhabirine,
Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın Ziraat
Bankası 4.Ekosistem Bu-
luşması'nda, küçükbaş
hayvan kredi limitlerinin
artırılması açıklamasına
ilişkin, değerlendirmelerde
bulundu.

Küçükbaş hayvancılığa
verilen değerin, sektör ta-
rafından memnuniyetle
karşılandığına işaret eden
Çelik, "Köyümde Yaşa-
mak İçin Bir Sürü Nede-
nim Var" projesindeki
küçükbaş hayvan kredi li-
mitinin 600 bin liradan 1
milyon 200 bin liraya çı-
kartıldığını bildirdi. Bu artı-
şın, sektör adına çok
önemli bir müjde oldu-
ğunu dile getiren Çelik,
"Cumhurbaşkanımız, ta-

rımsal kredilere yönelik
verdiği çeşitli müjdelerin
yanında, küçükbaş hay-
van üreticilerini de ihmal
etmediklerini belirterek,
'Küçükbaş yetiştiricilerimi-
zin önünü açıyoruz' şek-
lindeki ifadeleri,
sektörümüze en büyük
destek niteliğindedir." ifa-
desini kullandı.

"Proje
kaPsamında 

kredi kullanım 
şarTları kolay"

Çelik, "Köyümde Yaşa-
mak İçin Bir Sürü Nede-
nim Var" projesi ile
yetiştiricilerin işletme kap-
asitesinin büyütülmesi,

sürülerinin artırması ve atıl
kalan kapasitelerinin üre-
time dönüştürülmesinin
amaçlandığını vurgulaya-
rak, "Projeyle ilgili açıkla-
nan kredi limitinin, 600 bin
liradan iki katına çıkartıla-
rak, diğer bir tabirle yüzde
yüz artırılarak 1 milyon
200 bin liraya çıkarılması,
söz konusu kredilerden
faydalanma oranını artıra-
caktır. Bu proje için verile-
cek kredi limitinin
yükselmesiyle, hayvan
varlığımızın artırılması
doğru orantılı olacaktır.
Ayrıca, kırsalda aile işlet-
meciliğinin gelişimine,
sektörün ve kırsalın kal-

kınmasına çok değerli kat-
kılar sağlanacaktır." de-
ğerlendirmesinde
bulundu. Söz konusu
proje kapsamında, kredi
kullanım şartlarının kolaylı-
ğına da dikkati çeken
Çelik, bu durumun proje-
nin başarısını artıracağını
kaydetti. Çelik, "Köyümde
Yaşamak İçin Bir Sürü Ne-
denim Var" projesinin, va-
lilikler ve Ziraat Bankası
işbirliğinde yürütüldüğüne
değinerek, Türkiye Damız-
lık Koyun Keçi Yetiştirici-
leri Merkez Birliği olarak
projede görev alabilecek-
lerini de sözlerine ekledi.
aa

Küçükbaş hayvancılığa sağlanan kredi limitinin
artması, hayvan sayısına olumlu yansıyacak

Küçükbaş hayvancılığa sağlanan kredi limitinin
artması, hayvan sayısına olumlu yansıyacak
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Bugün küçük bir aksilik zincirleme bir dikkat dağınıklı-
ğına neden olabilir; ihmal edilmiş bir detay ya da zama-
nında yapılmayan bir iş, gün boyu başka şeylerin
aksamasına yol açabilir. 

Sizi mutlu etmesi gereken bir etkinlik fazla beklenti
yüzünden stresli bir işe dönüşebilir. Bugün biraz
daha rahat ve plansız kalmak, her şeyi mükemmel
yapmaya çalışmaktan daha keyifli olabilir. 

Evde sizi rahatsız eden bir şey bugün görünür hale gele-
bilir; belki bir eşyanın yeri, belki de uzun süredir içten içe
huzursuzluk yaratan bir alışkanlık. Sadeleştirme, sadece
dolapları değil duygusal yükleri de hafifletir. 

Küçük bir yanlış anlaşılma ya da düşünülmeden
söylenmiş bir söz, gününüzün dengesini bozabilir.
Her şeyin cevabını hemen vermek zorunda olma-
dığınızı kendinize hatırlatın.

Bir harcama planı ya da satın alma kararı kafanızı kurcalayabilir;
aslında neye para harcadığınızdan çok, neyin size gerçekten
değer kattığını sorguluyorsunuz. Kendinize yatırım yaparken sizi
sadece gösteren değil, besleyen şeyleri seçmeye çalışın.

Detayları fark etme kabiliyetiniz bugün çok işinize ya-
rayabilir, ama bu aynı zamanda sizi yoran taraf da ola-
bilir. Sürekli bir şeyleri düzeltme, eksikleri tamamlama
ihtiyacı kendinizi ihmal etmenize neden olabilir. 

Dış dünya sessiz olsa da iç sesiniz oldukça yoğun;
geçmişten gelen bazı düşünceler yeniden yüzeye çı-
kabilir. Günlük koşuşturma içinde bastırdığınız duygu-
lar şimdi yavaş yavaş kendini duyurmak istiyor. 

Bir arkadaşınızla aranızdaki dengenin değiştiğini fark ede-
bilirsiniz; belki de bazı alışkanlıklar, artık aynı keyfi vermi-
yor. Sosyal ortamda sizi yoran şeyin insanlar mı, yoksa
beklentileriniz mi olduğunu sorgulamak fark yaratır. 

Üzerinize düşen bir sorumluluğun adil paylaşılmadığını
fark etmek sizi yorabilir. Tepki vermeden önce neye sinir-
lendiğinizi tam olarak anlamaya çalışın; duygular netle-
şince çözüm de kolaylaşır.

Öğrenmek ya da araştırmak istediğiniz bir konuyla ilgili
kafanız biraz dağınık olabilir. Her bilgiyi üst üste koy-
mak yerine, gerçekten işinize yarayacak olanı seçip sin-
direrek ilerlemek bugün daha verimli olur. 

Bugün ortak paylaşımlar ya da maddi sorumluluklarla il-
gili bir eşitsizlik duygusu tetiklenebilir. Kendinizi sürekli
veren, ama karşılık alamayan bir rolde buluyorsanız bu
düzeni sorgulamanın zamanı gelmiş olabilir. 

Partnerinizin ya da yakın bir arkadaşınızın küçük bir
tavrı bugün sizin için fazla anlam taşıyabilir. Duy-
gusal hassasiyetiniz, detaylarda boğulmanıza
neden olabilir. 

KÜLTÜR ve Turizm Bakanlığı, kültür varlıklarının
korunması ve kaçakçılıkla mücadele kapsamında 3.
Ur, eski Akad ve eski Babil dönemlerine ait, ekono-
mik, idari ve dini içerikler barındıran 6 çivi yazılı kil
tableti Iraklı yetkililere teslim etti.

Kültür ve Turizm Bakan Yardımcısı Gökhan Yazgı
ile Irak'ın Ankara Büyükelçisi Majid Abdulreda Has-
san Al-Lachmawi'nin katılımıyla Cumhuriyet Müze-
si'nde eserlerin teslim töreni düzenlendi.

Yazgı, törende yaptığı konuşmada, Türkiye'nin
kültürel mirasına gösterdiği özeni, diğer milletlerin
tarihi ve kültürel değerlerine karşı da aynı duyarlı-
lıkla sürdürdüğünü söyledi.

Bilimsel verilerle Irak kökenli olduğu belirlenen 6
çivi yazılı kil tableti ait olduğu topraklara iade ettik-
lerini belirten Yazgı, kültür varlıklarının köken ülkeye
iadesi sürecinde Dışişleri Bakanlığı kanalıyla Irak
makamlarıyla temasa geçilerek bilgi ve belgelerin
paylaşıldığını dile getirdi.

Gökhan Yazgı, "Iraklı yetkililer, sürece büyük bir
hassasiyetle yaklaşmış, kendi uzmanlarının katkıla-
rıyla iadeye katkı sağlamıştır. Bugün iadesi gerçek-
leşen tabletler, eski Akad, 3. Ur, eski Babil
dönemlerine aittir. Tabletlerin içerikleri, yazı stilleri
ve kullanılan terminoloji, Güney Irak'taki merkezlerle
doğrudan ilişkilidir. Bu tabletler, gündelik işlemler-
den rahip listelerine ve değerli eşya kayıtlarına
kadar pek çok bilgi sunan, bilimsel ve kültürel açı-
dan eşsiz belgelerdir." ifadelerini kullandı.

Türkiye'nin, UNESCO'nun 1970 ile Birleşmiş Mil-
letler Güvenlik Konseyinin 1483 ve 2199 sayılı ka-
rarlarıyla tam uyum içinde hareket ettiğini belirten
Yazgı, bu kararların savaş ve yasa dışı yollarla kültü-
rel varlıkların kaçırılmasına karşı alınacak önemleri
net şekilde ortaya koyduğunu vurguladı.

Yazgı, "Kültür varlıklarının yasa dışı dolaşımıyla
mücadele sadece ulusal mevzuatlarla değil uluslar-
arası toplumun ortak iradesi ve işbirliği ile ancak
mümkün olabilmektedir. Bugünkü iade, iyi niyetli
jestten de öte uluslararası hukukun ve kültürel so-
rumluluğun yansımasıdır. Bu kapsamda 2010'da 4
eser, 2019'da 81 eser, 2022'de 6 eser, 2025'de 6
adet tabletle Türkiye'nin Irak'a iade ettiği kültür var-
lığı sayısı 97'ye ulaşmıştır." dedi.

Bakan Yardımcısı Yazgı, Dışişleri Bakanlığına,
Irak makamlarına, Kültür ve Turizm Bakanlığı Ka-
çakçılıkla Mücadele Dairesi ve İstanbul Arkeoloji
Müzesi çalışanları ve uzmanlarına emekleri için te-
şekkür etti.

"Bu eserlerin iadesi, bir vatandaşımız tarafından
gönüllü bir teslimiyetle gerçekleştirildi. Kültür mira-
sımıza sahip çıkma bilincindeki vatandaşlarımızın
bu hassasiyeti bizim için çok önemli." ifadelerini
kullanan Yazgı, iadenin Türkiye ile Irak arasındaki
kültürel işbirliğini daha da güçlendirmesini diledi.

Irak'ın Ankara Büyükelçisi Majid Abdulreda Has-
san Al-Lachmawi de Irak'a ait eserlerin başarılı şe-
kilde iadesine yönelik işbirliği ve desteklerinden
dolayı Türkiye'ye teşekkür etti.

Eserlerin Irak'a iadesini jest olarak niteleyen
Lachmawi, bunun Türkiye ile Irak'ın kültürel mirasın
korunması ve yasa dışı tarihi eser kaçakçılığıyla mü-
cadele konusundaki ortak kararlılığını yansıttığını
vurguladı. AA

Türkiye, Irak'a ait 6 çivi yazılı 
kil tableti törenle iade etti

HER yıl 30 Haziran’da
kutlanan Koruyucu Aile
Günü kapsamında Alaşe-
hir Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Merkezi Müdürlüğü,
Alaşehir Belediyesi Kadın,
Aile ve Sosyal Hizmetler
Müdürlüğü ve Alaşehir Be-
lediyesi Kültür Müdürlüğü
iş birliğiyle koruyucu aile-
ler ve özel çocuklarına yö-
nelik seramik atölyesi

etkinliği düzenlendi.   
Alaşehir Belediyesi

Kadın ve Sosyal Hizmetler
Müdürlüğü etkinlik salo-
nunda gerçekleştirilen
atölye çalışmasında, kurs
öğretmenleri Esma Aydın
ve Emine Ulutaş Dural, ka-
tılımcılara rehberlik etti.
Çocukların el becerilerinin
gelişmesine ve özel yete-
neklerini keşfetmesine

katkı sağlamak amacıyla
düzenlenen etkinlik, keyifli
anlara sahne oldu. 

BAŞKAN VEKİLİ 
HORASAN’DAN

TEŞEKKÜR 
Etkinliği yerinde izle-

yen Alaşehir Belediye
Başkan Vekili Mahmut Ho-
rasan, yaptığı açıklamada,
"Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığı ile belediyemiz
iş birliğiyle, Kadın, Aile ve
Sosyal Hizmetler Müdürü-

müz Barış Uzgidim’in ko-
ordinatörlüğünde, koru-
yucu aileler ve
çocuklarımız için anlamlı
bir etkinlik düzenledik.
Amacımız, özel çocukları-
mızın yeteneklerini ortaya
çıkarmalarına yardımcı
olmak ve sosyal çevrele-
rini genişletmektir. Bu
güzel çalışmada emeği
geçen herkese teşekkür
ediyorum." dedi. 

Etkinlik kapsamında

yapılan seramik çalışmala-
rının tamamlandıktan
sonra sergileneceği bildi-
rildi. Koruyucu aileler ve
çocuklarının katıldığı bu
anlamlı etkinlik, hem eğ-
lenceli hem de öğretici yö-
nüyle dikkat çekti. 

Alaşehir Belediyesi,
ailelerin ve özel çocukların
sosyal yaşama katılımını
artırmaya yönelik bu tür
faaliyetlere devam edece-
ğini duyurdu.  İHA

Koruyucu Aile Günü’nde seramik
atölyesi etkinliği düzenlendi   
Koruyucu Aile Günü’nde seramik
atölyesi etkinliği düzenlendi   

MANİSA'NIN Yunu-
semre ilçesinde Bilim ve
Sanat Merkezi'nde hiz-
metli personel olarak çalı-
şan Ramazan Gizlenen,
boş vakitlerinde yaptığı re-
simlerle sanat dünyasına
ilham oluyor. 34 yıldır hiz-
metli olarak görev yapan
Gizlenen, resim yeteneğini
25 yaşında tesadüfen keş-
fettiğini söyledi. 

Görev yaptığı bir ana-

okulunda duvarları gönüllü
olarak boyayan emekli bir
astsubayın çalışmalarını
gördükten sonra etkilenip
resme merak salan Rama-
zan Gizlenen, "Kendi ken-
dime ‘Acaba ben de böyle
resimler yapabilir miyim?'
diye düşündüm. Ardından
resim malzemeleri alarak
bu işe başladım. 1996 yı-
lından bu yana yağlı boya
fırçam elimden hiç düş-

medi" dedi. 
Resim yapmaya baş-

lamasından itibaren ken-
dini sürekli geliştirdiğini
ifade eden Gizlenen, "Boş
vakitlerimde akrilik ve yağlı
boya tablolar yapıyorum.
Ayrıca ahşap yakma tekni-
ğiyle de çalışıyorum. Özel-
likle manzara ve portre
resimleri yapmayı seviyo-
rum. Çevremdeki insanlar
resimlerimi beğeniyor ve
bazıları satın alarak bana
destek oluyor" diye ko-
nuştu. 

ÜNLÜLERİN
PORTRELERİNİ

ÇİZİYOR 
Portre çalışmalarıyla

da dikkat çeken Gizlenen,
Filiz Akın, Gülşen Bubi-
koğlu, Orhan Gencebay,
Türkan Şoray, Kadir İnanır,
Tarık Akan, Münir Özkul,
Adile Naşit, Kemal Sunal
ve Şener Şen gibi ünlülerin
portrelerini yaptığını be-
lirtti. Gizlenen, "Resimle-
rimi satın alarak bana

destek olanlara teşekkür
ediyorum. İl Milli Eğitim
Müdürümüz Mehmet
Uğurelli'nin katkılarıyla ilk
kişisel sergimi de İl Milli
Eğitim Müdürlüğü binası
fuaye salonunda açtım"
dedi. 

"HİZMETLİ OLARAK 
ÇALIŞMAKTAN 

GURUR 
DUYUYORUM" 

Hizmetli olarak çalış-
maktan gurur duyduğunu
ifade eden Gizlenen,
"Sabah okula geldiğimde
temizlik işlerimi yaparım,
koridorları paspaslar, mer-
divenleri temizlerim. Sınıf-
ları düzenledikten sonra
boş zamanlarımda resim
yaparak zamanımı değer-
lendiriyorum. Şu an çalıştı-
ğım okulda çok
mutluyum" dedi. 

"HADEME RESSAM 
OLARAK 

ANILIYORUM" 
Karma sergilere katıl-

dığını ve kişisel sergiler
açtığını belirten Gizlenen,
kendisine unvanını sor-
duklarında "Hademe
Ressam" dediğini belirte-
rek şunları söyledi: "34
yıldır hizmetli olarak çalı-
şıyorum ve yaptığım işle
gurur duyuyorum. Genç-
lere de tavsiyem, yaptık-
ları her işle gurur
duysunlar." 

Evli ve iki çocuk ba-
bası olan Gizlenen,
"Kızım grafik tasarım eği-
timi aldı, oğlum ise anes-
tezi teknikeri. Eşim ev
hanımı ve yaptığım çalış-
maları her zaman destek-
liyor" diye konuştu. 

Manisa'da sanatı ve
işini büyük bir özveriyle
bir araya getiren Rama-
zan Gizlenen, "Hademe
Ressam" olarak adını du-
yururken, gençlere de
ilham kaynağı olduğu için
gurur duyduğunu anlattı.
İHA

'Hademe Ressam’ gençlere ilham veriyor 
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan Türk ekonomi-
sindeki büyüme ivmesinin 2025
yılında devam ettiğini belirte-
rek, "Mayıs başından itibaren
rezervlerimiz yeniden artmaya
başladı. Risk primimiz düşüyor,
Türk lirasına güven yükseliyor.
Enflasyon bir yıldır kesintisiz
olarak geriliyor. Yıl sonunda en-
flasyonda 20’li rakamları gör-
meyi bekliyoruz" dedi.   

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan Türkiye İhracatçı-
lar Meclisi (TİM) 32’inci Olağan
Genel Kurulu ve İhracatın Şam-
piyonları Ödül Töreni progra-
mına katıldı. Programda
konuşan Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, Türkiye İhracatçılar Mecli-
si’nin ihracatın stratejik aklını
oluşturan bir vizyon merkezi
haline geldiğini belirterek, "Tür-
kiye’nin gıpta ile takip edilen
büyüme ve kalkınma hikayesi,
‘işimiz üretim gücümüz ihracat’
ilkesini benimsemiş siz ihracat-
çılarımız özverili çabalarıyla ya-
zılıyor. Dünyanın en ücra
köşesinde dahi kendine yer
bulan her bir ürünümüz, küre-
sel arenada büyük bir iz bırakı-
yor. Türk ihracatçısı denilince
artık dünyada sadece bir teda-
rikçi değil aynı zamanda bir
çözüm ortağı anlaşılıyor. Bize
ve milletimize yaşattığınız bu
gurur tablosu için sizleri kutlu-
yorum" ifadelerini kullandı. 

Türkiye’nin alın terini akıllı
ve vizyonla yoğurarak üreten
ve ürettiğini Dünyaya ulaştıran
bir ülke olduğunu söyleyen Er-
doğan, "Bu günlere dikensiz
gül bahçesinde yürüyerek gel-
medik. Bilakis canımızı dişimize
takarak geldik. Zorlukları aşa-
rak, bentleri tek tek yıkarak gel-
dik. Bunun en yakın şahidi
ihracatçılarımızdır. Her biriniz

Türkiye’nin bu günlere ulaşma-
sına çok büyük katıklar yaptı-
nız. İhracatçılar olarak sizler
Türkiye Yüzyılının inşasında
hiçbir fedakarlıktan kaçınma-
yan, millet ve memleket sevda-
lısı yol arkadaşlarımızsınız.
Rabbim yol arkadaşlığımızı
daim eylesin. Henüz yolun ba-
şındayız. Daha önümüzde gi-
decek çok yolumuz var. Kalan
yolu da yine omuz omuza yürü-
yeceğiz. İnşallah çalışarak, üre-
terek, satarak, yeni pazarlar
bularak Türkiye’nin ihracatta
hedeflediği yere gelmesini bir-
likte sağlayacağız" şeklinde ko-
nuştu. 

Dünyanın içerisinde bulun-
duğu ekonomi duruma değinen
Erdoğan, "İçinden geçtiğimiz
dönem yalnızca konjonktürel
dalgalanmaları değil, derin ya-
pısal dönüşümlerin ve tarihi
önemde kırılmaların da yaşan-
dığı bir eşil niteliğindedir. İnsan-
lık tarihine damga vuran Kovid
19 salgının sağlık boyutunu ge-
ride bıraksak da salgının tetik-
lediği krizin küresel ekonomide
yol açtığı tahribat halen tam
anlamıyla telafi edilemedi. Tica-

rette korumacılık politikaları ye-
niden yükselişe geçerken, ulus-
lararası ticaretin serbest
yapısında ciddi daralmalar
meydana geliyor. Gümrük du-
varları üzerinden yürütülen tica-
ret savaşları, mevcut belirsizlik
ortamını derinleştiriyor. Ekono-
minin yanı sıra küresel siyaset-
ten, toplumsal dengelere kadar
birçok alanda risklerin arttığı bir
süreçle karşı karşıyayız. Bil-
hassa bölgemizde hemen her
gün gözlerimizi yeni bir geri-
limle açıyoruz. Şunu hepimiz
görebiliyoruz. Dengelerin kurul-
ması, istikrarın sağlanması, fırtı-
nalı sulardan sakin sulara geçiş
biraz daha zaman alacak. Tür-
kiye olarak yol haritamızı ve
stratejilerimizi bu gerçeği göz
önünde bulundurarak belirliyo-
ruz. İşi şansa bırakmıyor, her
türlü senaryoya karşı hazırlıkla-
rımız yapıyoruz" diye konuştu. 

"YıL SOnunDa 
EnFLaSYOnDa 20’Lİ 

rakamLarı GÖrmEYİ 
bEkLİYOruZ" 

Türkiye’nin ekonomik büyü-
mesini sürdürdüğünü vurgula-
yan Erdoğan, "Muhalefetin

Türkiye’yi batağa sürüklemek
isteyen savaş baronlarının ek-
meğine yağ süren sorumsuz
söylemlerine rağmen oyuna
gelmedik. Şimdiye kadar ülke-
mizi bölgemizdeki çatışma ve
savaşların çeperinde tutmayı
aşardık. Sürekli değişen küre-
sel, ekonomik ve siyasi iklimin
bizi hedeflerimizden koparma-
sına izin vermedik. 2024 yılı ül-
kemiz açısından önemli
başarılarla dolu bir yıl oldu. Ya-
tırım istihdam üretim ve ihracat
odaklı büyüme stratejimiz sa-
yesinde ekonomimiz yüzde 3,2
oranında büyüdü. 2025 yılında
da ekonomimizdeki ivme
devam ediyor. Türkiye ekono-
misi 2025 yılının ilk çeyreğinde
bir önceyi yıla kıyasla yüzde 2
büyüme kaydetti. Böylece 19
çeyrek boyunca kesintisiz bü-
yüme başarısı gösterdik. Se-
çime rağmen istikrar ve reform
programımızı kararlılıkla uygu-
ladık. Siyasetten kendimiz
bedel ödesek dahi, popülist
politikalara tevessül ederek ül-
kemize ve milletimize bedel
ödetmedik. Program sayesinde
ekonomimizin yapısal direncini
arttırdık. Dış kaynaklara bağım-
lılığı azaltarak kırılganlıklarımızı
asgariye indidir. Özellikle son 3
ayda yaşanan her tülü şoka
rağmen program sarsılmadı,
dayanıklılığını kanıtladı ve
güven tazeledi. Mayıs başından
itibaren rezervlerimiz yeniden
artmaya başladı Risk primimiz
düşüyor, Türk lirasına güven
yükseliyor. Enflasyonla müca-
dele konusunda tavizsiz duru-
şumuzu koruyoruz. Enflasyon
bir yıldır kesintisiz olarak gerili-
yor. Mayıs ayında yıllık enflas-
yon son 3,5 yılın en düşük
seviyesine geriledi. Yıl sonunda
enflasyonda 20’li rakamları gör-

meyi bekliyoruz" açıklamala-
rında bulundu. 

"İhraCaTımıZı ÜLkE 
SaThına YaYmak İÇİn 

ÇaLışmaLarımıZı 
SÜrDÜrÜYOruZ" 

2024 yılının ihracatta rekor-
larla geçtiğinin altını çizen Er-
doğan, "2024 yılında 262
milyar dolar ihracatla rekor kır-
dık. Küresel ihracattan aldığı-
mız payı yüzde 1,07’ye
yükselttik. Geçtiğimiz yıl 1 mil-
yar dolar ve üzeri ihracat yapan
firma sayımız 18’e, 100 milyon
dolar ve üzeri ihracat yapan
firma sayımız 302’ye çıktı.
Mayıs ayında ihracatımız bir
önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 2,7 artışla 24,8 milyar
dolara ulaştı. Bu rakam cumhu-
riyet tarihinin en yüksek aylık
ihracatıdır. Ocak-Mayıs döne-
minde mal ihracatımız geçen
yılın aynı dönemine göre yüzde
3,5 artışla 111 miyar dolara, yıl-
lıklandırılmış ihracatımız ise
265,5 milyar dolara yükseldi.
Hizmet ihracatı tarafında da ol-
dukça iyiyiz. 2002 yılında 14
milyar dolarak olan hizmet ihra-
catımızı 2024 yılında 115,2 mil-
yar dolara taşıdık. 2025 yılı
nisan ayı itibariyle yıllıklandırıl-
mış bazda 1,3 milyar dolar ar-
tışla hizmet ihracatında 116,5
milyar dolar seviyesini yakala-
dık. Türkiye’nin ihracatındaki
artış yalnızca nicelik itibariyle
değil, nitelik olarak da büyük
bir değişim göstermektedir.
Orta yüksek ve yüksek tekno-
loji ürünlerin ihracatı 2002 yı-
lında 10 milyar dolar,
ihracatımızdaki payı yüzde 30
seviyesindeydi. 2024 yılında
orta yüksek ve yüksek teknoloji
ürünlerin ihracatı 101 milyar
doları aştı. İhracatımızdaki payı
da yüzde 41’e çıktı. Bu artış

Türkiye’nin teknoloji yoğun
ürünlere olan yöneliminin bir
sonucu olarak gerçekleşti. Bu
payın daha da arttırılmasını he-
defliyoruz. İhracatımızı ülke sat-
hına yaymak için
çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Mayıs ayı yıllıklandırılmış veri-
lere göre 32 ilimiz 1 milyar
dolar üzerinde ihracat yaptı. İh-
racata kadınların daha fazla
katkı verdiğini memnuniyetle
görüyoruz. 2024 yılında kadın
çalışanların ihracatta katkısı
2013 yılına göre 2 kat artarak
60,1 milyar dolara ulaştı ve
payları yüzde 23,6’ya yükseldi.
Böylesi 

"Daha nİCE rEkOrLarı 
bİrLİkTE kıraCaĞıZ, 

bİZ maraTOn 
kOşuCuSuYuZ" 

Türkiye’nin ihracatta yeni
rekorlar kırmaya devam edece-
ğini belirten Erdoğan, "Salgın-
lar, savaşlar, küresel krizler,
tedarik zinciri kopmaları bunla-
rın hiçbiri bizi yolumuzdan alı-
koymadı. Ne yaşanırsa
yaşansın Türkiye’nin ihracatçı-
ları asla geri adım atmadı. Sizin
başarılarınız gençlerimize umut,
girişimcilerimize ilham kaynağı
oldu. Sizden beklentimiz yal-
nızca üretmeniz ve satmanız
değil, aynı zamanda kutlu yürü-
yüşümüze eşlik etmenizdir. Hiç
endişeniz olmasın. Allah’ın izni
ile daha nice başarı hikayelerini
birlikte yazacağız. Önünüze
örülen nice duvarları birlikte yı-
kacağız. Daha nice rekorları
beraberce kıracağız. Türkiye
Yüzyılı ülkümüzü inşallah bera-
berce gerçekleştireceğiz. Biz
kısa mesafe koşucusu değiliz.
Unutmayın biz maraton koşu-
cusuyuz. Yükümüz ağır, yolu-
muz uzundur. Mevla yolumuzu
bahtımızı açık etsin" dedi. İha

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) 32’inci Olağan Genel Ku-
rulu ve İhracatın Şampiyonları Ödül Töreni programına katıldı… Erdoğan, enflasyonla ilgili konuştu

Erdoğan rakam verdi: “20’li rakamları bekliyoruz” 
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çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Bölümü’nden Doç. Dr.
Samet Özer, çocuklar arasında
bu sıralar hızla yayılan el, ayak
ve ağız hastalığı hakkında bilgi
verdi.   

El, ayak ve ağız hastalığı,
çocukların ellerinde ve ayakla-
rında kabarcık benzeri dökün-
tülerle kendini belli eden ve
ağız içinde ağrılı yaralara
neden olan bulaşıcı bir enfek-
siyon olarak tanımlanıyor.

Viral bir enfeksiyon olan
hastalık, genellikle bebekleri
ve 5 yaşından küçük çocukları
daha çok etkiliyor, genellikle

7- 10 gün içinde kendiliğinden
iyileşiyor.

Coxsackievirus ve entero-
virus ailelerine ait virüslerin
neden olduğu hastalık kirli ha-
vuzlardan bulaşabildiği gibi
öpüşmek, sarılmak ve ortak
eşya kullanımı yollarıyla da
çok hızlı yayılabiliyor. 

"kaBarcık Benzeri 
dÖküntüler 
gÖrülüyor" 

Doç. Dr. Samet Özer, has-
talığın sonucunda gözlemle-
nen kabarcıklar olduğunu
söyleyerek, "Hastalık sonu-
cunda ellerde ve ayaklarda

oluşan kabarcık benzeri dö-
küntüler ile ağız içinde gelişen
ağrılı yaralar nedeniyle ‘el,
ayak ve ağız’ ismi kullanılmak-
tadır. Aslında döküntüler
göğüs, sırt, kollar, bacaklar,
genital organlar ve kalçalar
dahil olmak üzere vücudunun
herhangi bir yerinde ortaya çı-
kabilmektedir" dedi. 

"çocuklar BirBi-
rine 

Bulaştırıyor" 
5 yaşından küçük çocuk-

ların hastalığa yakalanma ris-
kinin daha yüksek olduğunu
söyleyen Doç. Dr. Özer, "Be-
bekler ve 5 yaşından küçük
çocukların el, ayak ve ağız
hastalığına yakalanma ihtimali
yüksektir.

Kreş ve okullarda çocuklar
arasında hızla yayılma eğilimi
bulunmaktadır. 

Yine de, daha büyük ço-
cuklar ve hatta yetişkinlerde
bile bu hastalık görülmektedir.
Hastalığa birkaç virüs neden
olabileceğinden, bu hastalığa
birden fazla kez yakalanmak
mümkündür. 

El, ayak ve ağız hastalığı
belirtileri genellikle iki aşa-
mada ortaya çıkmaktadır.

Hastalık başladığında, çocuk-
larda grip benzeri belirtiler gö-
rülebilmektedir.

Hafif ateş, boğaz ağrısı,
burun akması, karın ağrısı ve
iştahsızlık belirti olarak görüle-
bilir" ifadelerini kullandı. 

Özer, belirtilerin birkaç
gün içerisinde görülebileceğini
söyleyerek, "Avuç içlerinde,
ayak tabanında, dirseklerde ve
dizlerinde, cinsel organda
veya kalçalarda kaşıntılı dö-
küntü, ağız içinde ve çevre-
sinde, dil de dahil olmak üzere
herhangi bir yerde gelişebilen
ağrılı ağız içi yaralar oluşur. 

Yaralar genellikle parlak
pembe noktalar veya sonunda
kabarcıklara dönüşen küçük
şişlikler şeklinde başlar ve bo-
yunlarındaki lenf bezleri şişer.
El, ayak ve ağız hastalığının
belirtileri genellikle 7-10 gün
içinde geçecektir. 

Ancak 2 yaşından küçük
çocukların virüsten daha fazla
etkilenecektir. El, ayak ve ağız
hastalığı bulaşıcıdır. 

Hastalığın en bulaşıcı ev-
resi genellikle döküntüler or-
taya çıkmadan öncedir.
Kabarcıklar genellikle yaklaşık
10 gün içinde kurur. 

Kabarcıklar kuruduktan
sonra çocuğun hastalığı baş-
kalarına bulaştırma ihtimali
daha düşüktür. 

Ancak, döküntü geçtikten
sonra virüs dışkıda haftalarca
yaşayabilmektedir" dedi. 

Hastalığın bulaşma yolları
hakkında bilgiler veren Doç.
Dr. Özer, "Bu hastalık şu yol-
larla yayılabilmektedir; enfekte
bir kişinin hapşırması veya ök-
sürmesiyle havaya yayılan
damlacıklar yoluyla.

Enfekte bir kişinin tükü-
rüğü veya dışkısıyla temas
edip daha sonra ağzınıza,
gözlerinize veya burnunuza
dokunarak. 

Enfekte bir kişinin vücu-
dundan çıkan damlacıklarla
doğrudan temas. Virüs taşıyan
birini öpmek veya sarılmak.

Kişisel eşyaları paylaşmak.
Çok nadir olsa da el, ayak ve
ağız hastalığı bazen şu sorun-
lara neden olabilmektedir; De-
hidratasyon: Ağız yaraları

içmeyi ve yemeyi acı verici
hale getirebilmektedir. Dehid-
ratasyonu önlemek için yeterli
sıvı içmek önemlidir. 

Tırnak kaybı: Bazı insan-
lar virüse yakalandıktan sonra
birkaç tırnak veya ayak tırna-
ğını kaybetse de tırnaklar tek-
rar uzamaktadır. 

Viral menenjit ve ensefalit:
El, ayak ve ağız hastalığı olan
çok az sayıda kişide menenjit
ve ensefalit gelişebilmektedir. 

Bu nadir durum beyinde
(ensefalit) ve beyin ve omurilik
zarında (menenjit) tehlikeli şiş-
meye neden olabilmektedir. El
ayak ağız hastalığı ile ilgili be-
lirtilerin görülmesi durumunda
vakit kaybedilmeden uzman
doktora başvurulması önem
taşımaktadır. 

Doktor hastalığın şiddetine
göre uygun bir tedavi planı
belirleyecektir. Ayrıca çevre-
deki kişilere bulaşmaması açı-
sından da önlem alınmalıdır"
ifadelerini kullandı. iHa

El, ayak ve ağız hastalığı çocuklar
arasında çok hızlı yayılıyor
El, ayak ve ağız hastalığı çocuklar
arasında çok hızlı yayılıyor

"Metabolizma doğru alışkanlıklarla desteklenebilir"

kilo vermek isteyen bir-
çok kişinin yaptığı en yaygın
hatalardan birinin, düşük kalo-
rili, kısıtlayıcı diyetler uygula-
mak olduğuna dikkat çeken
Beslenme ve Diyet Uzmanı
Çisem Gündüz, "Metabolizma
hızını artırmak mümkündür
ancak bu disiplinli ve sürdürü-
lebilir alışkanlıklarla başarılabi-
lir" dedi.   

Metabolizma kavramını,
vücudun yediği ve içtiği her
şeyi enerjiye dönüştürdüğü kar-
maşık bir sistem olarak açıkla-
yan Beslenme ve Diyet Uzmanı

Çisem Gündüz, bu sürecin
nefes almaktan düşünmeye
kadar tüm hayati faaliyetlerde
rol oynadığını vurguladı.

Genetik faktörlerin belirleyici
olduğu metabolizma hızının,
kilo verme sürecinde en çok
merak edilen konular arasında
yer aldığını belirterek bu ko-
nuda önemli bilgiler paylaştı.  

Metabolizmanın yalnızca
genetikle sınırlı olmadığına de-
ğinen Diyetisyen Gündüz "Kilo
vermek istiyorsanız bu durumu
değiştiremeyeceğinizi düşüne-
rek pes etmeyin.

Metabolizmanızı destekle-
yecek yaşam tarzı değişiklikle-
riyle hedefinize ulaşmanız
mümkün olabilir" diye konuştu. 

Bazal metaBolizma 
Hızınız Bile enerji

Harcar 
Vücudun dinlenme halin-

deyken bile kalori yaktığının al-
tını çizen Gündüz, "Buna bazal
metabolizma hızı diyoruz. Bu,
vücudun nefes alma, kan dola-
şımı, hücre onarımı gibi temel
işlevleri yerine getirebilmesi için
harcadığı enerjidir.

Günlük aktiviteler, egzersiz-
ler ve hareketlilik bu sürece ek
kalori harcaması kazandırır. Do-
layısıyla metabolizması daha
hızlı çalışan birey, dinlenirken
bile daha fazla kalori yakar" ifa-
delerini kullandı. 

Kilo vermek isteyen birçok
kişinin yaptığı en yaygın hata-
lardan birinin, düşük kalorili, kı-
sıtlayıcı diyetler uygulamak
olduğunu vurgulayan Gündüz,
"Bu durum metabolizmayı ya-
vaşlatabilir. Çünkü vücut, aşırı
düşük kalori alımını bir tür açlık
sinyali olarak algılar. Bu da za-
manla daha az kalori harcama-
sına, yani metabolizmanın

yavaşlamasına neden olur. Bu
yüzden bazı kişiler birkaç kilo
verdikten sonra kilo vereme-
meye başlar" şeklinde ko-
nuştu. 

Metabolizma hızını artıran
yiyecekler de olduğunu akta-
ran Gündüz, araştırmaların
bazı besinlerin dinlenme me-
tabolizmasını etkileyebilece-
ğini gösterdiğini söyledi. 

Gündüz, Protein yönünden
zengin gıdaların (yağsız tavuk,
balık, baklagiller, yoğurt, kuru-
yemişler, chia tohumu, az
yağlı süzme peynir) ve rafine
edilmemiş karbonhidratların
(sebzeler, meyveler, tam tahıl-
lar, esmer pirinç) bu gruba
dahil olduğunu ifade etti. 

Gündüz, Ayrıca kafein içe-
ren içeceklerin ve yeşil çayın
da termojenik etki oluşturabi-
leceğini iki fincan yeşil çayın,
günlük ortalama 70 kalori fazla
yakılmasını sağlayabileceğini
dile getirdi. 

"tatlıyı SaBaH yiyin, 
akşamdan kaçının" 
Metabolizma hızının

günün erken saatlerinde daha
aktif çalıştığına vurgu yapan
Diyetisyen Gündüz, "Diyet dışı

kaçamaklar olacaksa, örneğin
yaş pasta gibi, bunu sabah
saatlerinde tüketmek daha az
zarar verebilir. Sabah saatle-
rinde vücut daha yüksek enerji
harcar ve bu sayede alınan
kalorileri dengelemek daha
kolay olabilir. Kas dokusu,
dinlenme halinde bile yağ do-
kusuna göre daha fazla kalori
yakar.

Bu nedenle güç antren-
manları yaparak kas kitlesini
artırmak, bazal metabolizmayı
hızlandırır. Aynı zamanda bu
tür egzersizler, egzersiz son-

rası da kalori yakımının sürme-
sini sağlar" dedi.  Metabolizma
hızını artırmanın mümkün oldu-
ğunu ancak bunun disiplinli ve
sürdürülebilir alışkanlıklarla
mümkün olabileceğini de vur-
gulayan Gündüz, "Sağlıklı bes-
lenme, yeterli su tüketimi,
düzenli egzersiz ve yeterli kas
kütlesi ile metabolizma destek-
lenebilir. Bu süreçte amaç sa-
dece kalori açığı oluşturmak
değil, vücudu yeterli besinle
donatarak işlevlerini destekle-
mektir" diyerek sözlerini ta-
mamladı. iHa 

Yaz aylarında böbrek hastaları için en büyük tehdit
Özellikle yaz aylarında

hemodiyaliz hastalarının artan
meyve-sebze tüketimi, kalpte
ritim bozukluğu, nefes darlığı,
kaslarda güçsüzlük ve kalp
durması gibi tehlikeli durumları
beraberinde getirebiliyor.

Bu duruma karşı altın
anahtar ise ‘hastalığa uygun
beslenme’.   

Hemodiyaliz tedavisi alan
son dönem kronik böbrek yet-
mezliği hastalarının tedavi
planları, düzenli diyalize giril-
mesi, düzenli ilaç kullanımı ve
hastalıklarına uygun beslenme
ile oluşuyor.

Söz konusu planda hasta-
ların en çok zorlandığı nokta
ise ‘hastalığa uygun bes-
lenme’ oluyor. 

Türk Böbrek Vakfı Baş-
kanı Timur Erk, "Mevsim geç-
işleri hasta olsun - olmasın
herkesi etkiliyor.

Böyle zamanlarda koru-
yucu hekimlik faaliyetleri ile
bilgilendirici çalışmaları ön
planda tutuyor ve sosyal
medya yayınlarımızda böbrek
sağlığının nasıl korunacağına
geniş alan açıyoruz.

Kronik böbrek hastalığının
son evresindeki hemodiyaliz
hastalarının kan değerleri dahil

fiziksel ve ruhsal sağlıklarının
iyi olması bizim için son de-
rece önemli.

Bizler zamanla bir aile olu-
yoruz, yeri geliyor aile bireyle-
rimizden daha çok
hastalarımızı görüyoruz. 

Bu nedenle mevsim geçiş-
leri dahil olmak üzere çevresel
etkiler ve tüm süreçlerde has-
talarımızı bilinçlendirerek sağ-
lıklı olmalarını amaçlıyoruz"
dedi. 

Hastaların doktor ve diye-
tisyen iş birliği ile mevsime
uygun, kan değerlerini den-
gede tutacak bir beslenme
planına uymaları gerektiğini
belirten Diyetisyen Gökçen
Efe Aydın, "Hemodiyaliz has-
talarının kanlarındaki potas-
yum, fosfor ve albümin
değerleri, beslenme ile doğru-
dan ilişkilidir" dedi. Diyetisyen
Aydın, "Mevsimsel değişimle-
rin getirdiği beslenme alışkan-
lıkları bu değerleri doğrudan
etkiler. 

Örneğin yaz aylarında
artan meyve ve sebze tüke-
timi, kan-potasyum seviyeleri-
nin yükselmesine neden
olabilir.

Özellikle kavun, kayısı,
şeftali, nektarin gibi sarı - tu-

runcu meyveler ve yeşilliklerin
aşırı tüketimi, hayati durumu
tehlikeye sokacak bazı sonuç-
lar doğrulabilir.

Bu nedenle mevsim geçiş-
leri, kan değerlerinde en fazla
sıkıntı yaşanılan zamanlardır.
Özellikle yazın iştah azalması
ve kışın protein tüketiminin
artması da kan değerlerini et-
kiler. Hemodiyaliz hastalarının
beslenme konusunda son de-
rece bilgili olmaları gerekir"
dedi. 

"Su tüketimi yaz- kış 
kontrollü olmalı" 
Hemodiyaliz hastalarında

su tüketiminin önemi değinen

Aydın, "Su tüketimi, özellikle
idrar çıkışı olmayan veya aza-
lan hemodiyaliz hastaları için
mevsimsel olarak farklılık gös-
terir. 

Yaz aylarında sıcaklıkların
ve dolaylı olarak terleme mik-
tarının artması, su ihtiyacında
da artışa neden olur. 

Genellikle ihtiyaçtan daha
fazla sıvı alınır ve iki diyaliz se-
ansı arasında olması gereken-
den daha fazla kilo ile diyalize
girilir.

Bu durum, vücutta ödem,
yüksek tansiyon ve kalp so-
runları gibi ciddi komplikas-
yonlara yol açabilir. Kış

aylarında ise su tüketimi daha
kontrollü olmalı, ancak yine de
vücuda yeterli sıvı alımı sağ-
lanmalıdır. 

Kışın hastaların su tüketi-
mini ayarlamaları yaza göre
çok daha kolaydır" dedi. 

Aydın, hastalar için bes-
lenme - kan değerleri ilişkisi
ve karşılaşılan durumlara dair
bilgi verdi: 

"Kandaki potasyum sevi-
yesinin yükselmesine bağlı
olarak hastalarda; kalpte ritim
bozukluğu, nefes darlığı, kas-
larda güçsüzlük, ellerde -
ayaklarda ani karıncalanma ile
uyuşukluk ve kalp durması
gibi tehlikeli durumlar görüle-
bilir. 

Hemodiyaliz hastalarının
kan potasyum değeri ilaçlar,
beslenme ve diyet ile kısa sü-
rede düşebilir.

Hastalar düzenli bir tedavi
ile potasyum yüksekliğine
bağlı problemleri kısa sürede
atlatabilir. 

Kandaki fosfor seviyesinin
yükselmesine bağlı olarak
hastalarda; kaslarda ve ek-
lemlerde ağrı, kaşıntı, ciltte
kuruluk, halsizlik ve kireç-
lenme gibi problemler görüle-
bilir.

Fosforun kontrol altına
alınması için genellikle diyet
düzenlemeleri ve fosfor bağla-
yıcı ilaçların uzun süreli kulla-
nımını gerekir.

Bu süreç, sabır ve düzenli
takip ile fosfor seviyelerinin
dengelenmesini sağlar, ancak
tam denetim için daha fazla
zamana ihtiyaç duyulabilir. 

Hemodiyaliz hastalarında
albümin seviyesi, hem sağlık
durumunun bir göstergesi
hem de tedavi başarısını etki-
leyen önemli bir parametredir.
Mevsimsel değişimler, bes-
lenme alışkanlıklarını etkileye-
rek albümin seviyesinde de
dalgalanmalara neden olabilir.
Hemodiyaliz hastalarının en
önemli albümin kaynağı olan
yumurta akına beslenmele-
rinde mutlaka yer vermeleri
gerekir. 

Fakat her gün yumurta tü-
ketmek hastalarda bıkkınlığa
sebep olabilir. 

Özellikle yaz aylarında ha-
vaların sıcak olması yumurta
tüketirken hastaların daha da
zorlanmalarına neden olabilir.
Hastaların kan-albümin sevi-
yelerini düşürmemek için ken-
dilerini zorlamaları
istenmelidir." iHa 
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Manisa FK yeni sezona 
çift idmanla hazırlandı
Manisa FK yeni sezona 
çift idmanla hazırlandı

manİsa Futbol Kulübü, yeni sezon
hazırlıklarını gerçekleştirdiği çift antren-
manla sürdürdü.

Trendyol 1. Lig’de mücadele eden Ma-
nisa Futbol Kulübü, 2025-2026 sezonu ha-

zırlıklarını sürdürüyor. Fikri Bayrıl Spor
Tesisleri’nde Teknik Direktör Taner Taşkın
yönetiminde gerçekleşen çift antrenmanla
yeni sezona hazırlanan siyah-beyazlılar,
sabah antrenmanında sahada aerobik
core ve dara alan çalışması yaptı. Futbol-
cular, akşam antrenmanında ise topla da-
yanıklılık çalışmasının ardından dar alan
oyunları oynadı. Antrenman koşu çalış-
masıyla sona erdi.

Manisa Futbol Kulübü, yapacağı an-
trenmanla yeni sezon hazırlıklarını sür-
dürecek.

manİsa Büyükşehir Bele-
diyespor Kulübü’nün voleybol
altyapı seçmeleri, 29 Haziran
Pazar günü Tarık Almış Kapalı
Yüzme Havuzu ve Spor Salo-
nu’nda yoğun bir katılımla ger-
çekleştirildi. 2007-2016

doğumlu tam 573 sporcu
adayı, Manisa ve çevre illerden
gelerek seçmelere katıldı.
Rekor başvuru, voleybola olan
ilginin her geçen gün arttığını
bir kez daha gözler önüne
serdi.

Voleybol altyapısına büyük
önem veren Manisa BBSK,
geçtiğimiz sezon KFC 1. Li-
gi’ne yükselen kadın voleybol
takımıyla birlikte amatör branş-
larda da yükselişini sürdürüyor.
Altyapı seçmelerinde, Manisa

BBSK Asbaşkanı ve Voleybol
Şube Sorumlusu Murat Kü-
müştekin, Kulüp Genel Müdürü
Alparslan Kaya, Voleybol Şu-
besi Sportif Direktörü Caner
Doğançay, A Takım Başantre-
nörü Görkem Kazan ve yar-
dımcı antrenörler görev aldı.

“ALTYAPIDAN GELECEĞİN 
YILDIZLARINI YETİŞTİRMEYİ

HEDEFLİYORUZ”
Seçmeler sonrası açıklama-

larda bulunan Manisa BBSK
Asbaşkanı ve Voleybol Şube
Sorumlusu Murat Kümüştekin,
hedeflerinin yalnızca A Takım
seviyesinde başarı olmadığını
vurgulayarak, “Altyapıda da
önemli noktalara gelmek istiyo-
ruz. Bu doğrultuda gerçekleş-
tirdiğimiz seçmelere gösterilen
yoğun ilgi bizleri son derece
mutlu etti” dedi.

Geçtiğimiz sezon kadın vo-
leybol takımının başarısıyla bir-
likte taraftarla bütünleşen bir

yapı oluşturduklarını belirten
Kümüştekin, “Voleybol ülke-
mizde her geçen gün daha da
ön plana çıkıyor. Biz de Mani-
sa’dan Filenin Sultanları’nı çı-
karacak altyapıyı kurmak

istiyoruz. Merhum Belediye
Başkanımız Ferdi Zeyrek’ten
devraldığımız bu bayrağı,
Besim Dutlulu Başkanımız ile
daha da yukarı taşımak için ça-
lışıyoruz” ifadelerini kullandı.

Voleybol altyapı seçmelerine 573 sporcu katıldı!

YUnUsemre Belediyes-
por U17 Futbol Takımı, İzmir’de
düzenlenen U17 Türkiye Futbol
Şampiyonası 1. Kademe Mü-
sabakaları’nda şampiyon ola-
rak hem Manisa’ya büyük
sevinç yaşattı hem de adını bir
üst tura yazdırdı.   

İzmir grup merkezinde yapı-
lan 1. Kademe müsabakala-
rında Manisa’yı temsil eden
Yunusemre Belediyespor, B
Grubu’nda oynadığı iki karşı-
laşmayı da farklı skorlarla kaza-
narak finale yükseldi.

Mavi-beyazlı ekip, Uşak Turan
İdman Yurdu’nu 3-1, Çanak-
kale Arslancaspor’u ise 7-0’lık
skorla mağlup etti. 

Finalde A Grubu lideri Ku-
şadası Küçükadaspor ile karşı-
laşan Yunusemreli gençler,
sahadan 2-1 galip ayrılarak
şampiyonluğunu ilan etti. Goller
Zeki Çelik ve Arda Eren
Güneş’ten geldi. 

Şampiyonluğun ardından
açıklamalarda bulunan Yunu-
semre Belediyespor Başkanı
Bülent Kanik, elde edilen başa-

rıyı Manisa halkına armağan et-
tiklerini söyledi. Genç futbolcu-
ların zorlu rakiplere karşı büyük
özveriyle mücadele ettiğini vur-
gulayan Kanik, "Takımımız,
daha önce Türkiye şampiyon-
luğu yaşamış güçlü bir rakibe
karşı istekli ve arzulu oynaya-
rak bu zaferi sonuna kadar hak
etti. Bizlere destek olan Yunu-
semre Belediye Başkanımız
Semih Balaban’a, Belediye
Başkan Yardımcımız Hakan
Gürtunca’ya ve finalde yanı-
mızda olan herkese teşekkür
ederim" dedi. 

Kanik ayrıca, kulübün diğer
branşlarda da önemli başarılar
elde ettiğine dikkat çekerek,
"U17 futbol takımımızın şampi-
yonluğu dışında güreşte U10
yaş kategorisinde Türkiye şam-
piyonu olduk ve 9 madalya ka-
zandık. Halk oyunlarında
Türkiye 2.’si olduk. Yıldızlar
Judo Türkiye Şampiyonası’nda
3 sporcumuz madalya kazandı.
U13 futbol takımımız ise il ikin-
ciliği elde etti. Bu başarılar
doğru yolda olduğumuzu gös-
teriyor. Hedefimiz daha da ile-
riye gitmek" diye konuştu. İHa

Yunusemre'nin U17'leri şampiyon oldu   

UlUslararası Hasan Sert Gebze MTB CUP bisiklet ya-
rışmaları, 28-29 Haziran 2025 tarihlerinde Kocaeli'nin Gebze il-
çesinde gerçekleştirildi. Yarışlara katılan Akhisar İlçe Spor
Kulübü sporcuları, önemli dereceler elde ederek ilçelerine ma-
dalyayla döndü. U11 kızlar kategorisinde yarışan Melisa Ateş,
gösterdiği performansla 3'üncü olarak bronz madalya kazandı. 

U13 kadınlar kategorisinde ise Hilal Kaymaz rakiplerini ge-
ride bırakarak 1'inci olarak altın madalyanın sahibi olurken,
aynı kategoride yarışan bir diğer Akhisarlı sporcu Miray Akçan
da 3'üncülüğü elde ederek bronz madalya kazandı. Sporcula-
rın başarısında önemli pay sahibi olan Akhisar Gençlik ve Spor
İlçe Müdürü ve aynı zamanda kulüp başkanı Hasan Hüseyin
Oktay, sporcuları tebrik ederek desteklerini sürdüreceklerini
belirtti. İHa

Akhisarlı bisikletçilerden
büyük başarı   
Akhisarlı bisikletçilerden
büyük başarı   
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